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З А П И С Н И К 
 
са XIV седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 27. априла 2021. године, у згради 
Скупштине Аутономне покрајине Војводине, Владике Платона бб, Велика сала, са почетком у 
10.06 часова. 
 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали следећи 
одборници: 
 

1. МИЛАНА АРЊАШ 39.  САША НОВАКОВИЋ 
2.  ЖИВОРАД АРСИЋ  40.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 
3.  МИЛЕНКО БАЧИНА 41.  ДРАГАН ПАЈИЋ 
4.  ДУШАН БРКИЋ 42.  МИЛАН ПАЛАНГЕТИЋ 
5.  МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 43.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 
6.  ЦВИЈА ВАСИЋ 44.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
7.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 45.  ДУШАН ПОПОВИЋ 
8.  БОЈАН ВУЛИН 46.  ИГОР ПОПОВИЋ 
9.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 47.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 
10.  ИВАНА ВУЈАСИН  48.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 
11.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 49.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 
12.  ВЛАДИМИР ГРБИЋ 50.  СОЊА РАДАКОВИЋ 
13.  БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 51.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 
14.  САЊА ДРАШКО 52.  РАДМИЛА РАЂЕНОВИЋ 
15.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 53.  ВЕРИЦА РАКИЋ 
16.  МИРЈАНА ЂУКИЋ 54.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 
17.  АДРИЈАНА ЗАГОРАЦ 55.  ЈЕЛЕНА РОВЧАНИН 
18.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 56.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 
19.  ЂУРАЂ ЈАКШИЋ 57.  МАЈА СЕДЛАРЕВИЋ 
20.  НЕМАЊА ЈАНКОВИЋ 58.  ЗОРАН СИМОНОВИЋ 
21.  МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ 59.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 
22.  КРИСТИНА КАРАИЋ 60.  ЉУБОМИР СТАНИШИЋ 
23.  ЈАСНА КАЗИМИРОВИЋ ГАЈИЋ 61.  ИВАН СТРИБЕР 
24.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 62.  ЗОРАН СУБОТИЋ 
25.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА 63.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 
26.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 64.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 
27.  ЂУЛА КИШ 65.  САНДРА ТРИФУНОВИЋ СТОЈАНОВИЋ 
28.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 66.  СИНИША ТРКУЉА 
29.  РОБЕРТ КОЛАР 67.  ПЕТАР ЋИРОВИЋ 
30.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 68.  СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 
31.  МИНА КРЕСОЈА ОГЊАНОВАЦ 69.  ВЕСНА УРОШЕВ 
32.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 70.  НИКОЛА УРОШЕВИЋ 
33.  МИРКА ЛУКИЋ ШАРКАНОВИЋ 71.  САЊА УЗЕЛАЦ 
34.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ 72.  СЛОБОДАН ЦВЕТКОВИЋ 
35.  ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ  73. ИГОР ЦРНОБАРАЦ 
36.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ  74. ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 
37.  МИЛОРАД МИРЧИЋ  75. СИМО ЧАБАРКАПА  
38.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ       

 
Седници нису присуствовали: Веселин Бојат, Зоран Поповић и Дубравка Џоџо. 
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Председница Скупштине је отворила XIV седницу Скупштине Града Новог Сада.  
 

Председница Скупштине је на основу службене евиденције о присутности 
одборника седници Скупштине Града утврдила да седници Скупштине Града присуствује 
74 одборнице и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  
 

Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су је одборници: 
Веселин Бојат, Дубравка Џоџо и Зоран Поповић обавестили да су спречени да присуствују 
седници.   
 

Председница Скупштине је указала да се и ова седница Скупштине Града одржава 
у сали Скупштине Аутономне покрајине Војводине у циљу примене мера ради спречавања 
ширења заразне болести COVID 19, те да ће се јављање за учешће у расправи и гласање 
спроводити дизањем руке и замолила је одборнице и одборнике да се приликом учешћа у 
расправи представе, ради тонског записа. 

 
Имајући у виду да се седница одржава у просторији у којој систем за електронско 

гласање није у функцији, на основу члана 104. став 3. Пословника Скупштине Града 
председница Скупштине је предложила да се на овој седници Скупштине Града гласа 
дизањем руке.  

 
Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог.  

 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 71 одборник гласао 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 
већином гласова усвојила предлог да се на овој седници Скупштине гласа дизањем руке. 
 

Записници са XII и XIII седнице Скупштине Града Новог Сада достављени су 
одборницама и одборницима уз сазив седнице.  

 
Председница Скупштине је упитала да ли има примедби на записнике. 
 
Пошто није било примедби на записнике, председница Скупштине је ставила на 

гласање Записник са XII седнице Скупштине Града Новог Сада.  
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника гласало 
„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 
већином гласова усвојила Записник са XII седнице Скупштине Града Новог Сада.  
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Записник са XIII седнице 
Скупштине Града Новог Сада.  
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 71 одборник гласао 
„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 
већином гласова усвојила Записник са XIII седнице Скупштине Града Новог Сада. 
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Затим се прешло на утврђивање дневног реда.  
 
Предлог дневног реда достављен је одборницама и одборницима у сазиву и 

дописима од 23. и 26. априла 2021. године. 
 

На основу члана 84. став 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада Градско 
веће Града Новог Сада доставило је председници Скупштине 23. априла 2021. године 
образложене предлоге да се дневни ред седнице Скупштине Града допуни тачкама:  
 

− Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности на 
изградњи регионалног центра за управљање отпадом у 2021. години и 

− Предлог програма спровођења мера техничке заштите на културним добрима и 
добрима које уживају претходну заштиту у Граду Новог Саду 
 

Наведени предлози достављени су одборницама и одборницима уз допис од 23. 
априла 2021. године. 

 
  Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да изнесу 
допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 
 

Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 
разлога за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на гласање предлог 
Градског већа да се Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих 
активности на изградњи регионалног центра за управљање отпадом у 2021. години уврсти 
у дневни ред и предложила да се разматра као 3. тачка дневног реда. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника гласало 
„за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова прихватила овај предлог за допуну дневног реда. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се  Предлог 
програма спровођења мера техничке заштите на културним добрима и добрима које 
уживају претходну заштиту у Граду Новог Сад уврсти у дневни ред и предложила да се 
разматра као 5. тачка дневног реда. 

 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 
већином гласова прихватила овај предлог за допуну дневног реда. 
 

Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања је 
утврдила предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања, који су достављени одборницама и одборницима уз допис 
од 26. априла 2021. године. 
 

Председница Скупштине је упитала председника Комисије да ли жели да изнесе 
предлоге Комисије.  
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Петар Ћировић, председник Комисије за кадровска, административна и мандатно-
имунитетна питања, представник предлагача: „Поштована председнице, замениче 
Градоначелника, чланови Градског већа, колеге одборници и поштовани грађани Комисија 
за кадровска, административна и мандатно – имунитетна питања Скупштине Града Новог 
Сада је на седници одржаној 26. априла 2021. године утврдила следеће предлоге решења: 
због истека мандата, Комисија је утврдила предлоге решења о престанку дужности: члана 
Управног одбора Туристичке организације Града Новог Сада, члана Управног одбора 
Културног центра Новог Сада, Нови Сад, члана Надзорног одбора Јавног комуналног 
предузећа „Новосадска топлана“, Нови Сад, као и члана Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Водовод и канализација“, Нови Сад. Комисија је утврдила и 
предлоге решења о именовању: члана Управног одбора Туристичке организације Града 
Новог Сада, члана Управног одбора Културног центра Новог Сада, Нови Сад, члана 
Надзорног одбора Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад, члана 
Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад, као и 
члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“, Нови 
Сад. Комисија је такође утврдила предлоге решења о престанку дужности два члана 
Школског одбора Основне школе „Васа Стајић“, Нови Сад због поднете оставке, као и 
решења о именовању два члана ове основне школе на предлог Наставничког већа. На 
основу предлога одборничких група, Комисија је утврдила и предлоге решења о избору 
чланова Комисије за међуградску сарадњу у земљи и иностранству, Савета за урбанизам, 
пословни простор и стамбену подршку, као и Комисије за родну равноправност. 
Предлажем Скупштини Града Новог Сада да наведена решења донесе у предложеном 
тексту.“ 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се предлози решења 
Комисије уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, 
административна и мандатно-имунитетна питања и предложила да се разматрају као 11. 
тачка дневног реда.  
 
  Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника гласало 
„за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова прихватила овај предлог. 
 

На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 
председница Скупштине је предложила да се споји расправа: 
 

- за тачке 6. и 7. о предлозима решења о давању на коришћење непокретности у 
јавној својини Града Новог Сада месним заједницама „Ветерник“  и  „Вера Павловић“.  
 

Председница Скупштине је ставила на гласање овај предлог за спајање расправе.  
 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника гласало 

„за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова прихватила овај предлог за спајање расправе. 
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- за тачке од 8. до 10. о предлозима одлука о спровођењу јавног конкурса за избор 
директора јавних комуналних предузећа „Новосадска топлана“, „Тржница“ и „Стан“. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање овај предлог за спајање расправе.  
 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника гласало 

„за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова прихватила овај предлог за спајање расправе. 
 

- за тачку 11. о предлозима Комисије за кадровска, административна и мандатно-
имунитетна питања. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање овај предлог за спајање расправе.  
 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника гласало 

„за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова прихватила овај предлог за спајање расправе. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред у целини.  
 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника гласало 

„за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова утврдила следећи  

 
ДНЕВНИ РЕД 

 
1. Предлог одлуке о завршном рачуну буџета Града Новог Сада за 2020. годину  
2. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације насељеног 

места Футог (локалитет у западном делу насељеног места Футог) 
3. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности на 

изградњи регионалног центра за управљање отпадом у 2021. години 
4. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 

Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2021. 
годину 

5. Предлог програма спровођења мера техничке заштите на културним добрима и 
добрима које уживају претходну заштиту у Граду Новог Саду 

6. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града 
Новог Сада, Месној заједници „Ветерник“ 

7. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града 
Новог Сада, Месној заједници „Вера Павловић“ 
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8. Предлог одлуке о спровођењу јавног конкурса за избор директора Јавног 
комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад са текстом огласа о јавном 
конкурсу за избор директора Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ 
Нови Сад 

9. Предлог одлуке о спровођењу јавног конкурса за избор директора Јавног 
комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад са текстом огласа о јавном конкурсу за 
избор директора Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад 

10. Предлог одлуке о спровођењу јавног конкурса за избор директора Јавног 
комуналног предузећа  за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови 
Сад са текстом огласа о јавном конкурсу за избор директора Јавног комуналног 
предузећа  за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад 

11. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања: 

− Предлог решења о престанку дужности члана Управног одбора Туристичке 
организације Града Новог Сада 

− Предлог решења о именовању члана Управног одбора Туристичке организације 
Града Новог Сада 

− Предлог решења о престанку дужности члана Управног одбора Културног 
центра Новог Сада, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Управног одбора Културног центра Новог 
Сада, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног градског 
саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад 

− Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад  

− Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног комуналног 
предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад  

− Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад  

− Предлог решења о именовању члана Надзорог одбора Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе  
„Васа Стајић“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе  
„Васа Стајић“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању два члана Школског одбора Основне школе  
„Васа Стајић“, Нови Сад  

− Предлог решења о избору члана Комисије за међуградску сарадњу у земљи и 
иностранству 

− Предлог решења о избору члана Савета за урбанизам, пословни простор и 
стамбену подршку  

− Предлог решења о избору члана Комисије за међуградску сарадњу у земљи и 
иностранству 

− Предлог решења о избору члана Комисије за родну равноправност 
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Председница Скупштине је замолила Службу Скупштине Града Новог Сада да 
сачини и подели пречишћен дневни ред. 
 

На основу члана 90. став 2. Пословника Скупштине Града Новог Сада, а имајући у 
виду да се седница одржава у сали у којој мерење времена у електронском систему не 
функционише, председница Скупштине је предложила да се расправа ограничи на пет 
минута за одборнике и десет минута за председнике одборничких група.  

 
Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог. 

 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника гласало 

„за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова прихватила предлог да се на овој седници 
Скупштине Града расправа ограничи на пет минута за одборнике и десет минута за 
председнике одборничких група. 
 

Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 
 
Ад. број: 401-23/2021-I  
1. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ЗАВРШНОМ РАЧУНУ БУЏЕТА  
ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2020. ГОДИНУ 

 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  

 
Савет за буџет и финансије није имао примедби. 

 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, законом 

и Статутом Града. 
 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 
допунско образложење предлога. 

 
Адријана Месаровић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 

предлагача: „Пред вама је Одлука о завршном рачуну Града Новог Сада за 2020. годину са 
извештајем ревизорске куће која је извршила ревизију консолидованог рачуна. Оно што је 
за сваку похвалу да је ревизорска кућа која је извршила ревизију консолидованог рачуна 
истакла своје мишљење без било какве резерве и то сматрам прилично важним да се данас 
истакне имајући у виду комплексност и обимност свих консолидованих финансијских 
података који се консолидују. Наравно ово је јединствен завршни рачун Града Новог Сада, 
а који представља консолидацију података за 25 директних корисника и за све индиректне 
кориснике, односно за 47 месних заједница, 13 установа културе, Предшколску установу 
„Радосно детињство“ и Туристичку организацију Града Новог Сада. Буџет Града Новог 
Сада за 2020. годину, правићу паралелу и са 2012, донет је у децембру 2019, а мењан је 
током 2020. године два пута. Први ребаланс уследио је по доношењу завршног рачуна у 
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октобру, док је други ребаланс уследио у децембру месецу 2020. године. Након другог 
ребаланса укупан обим средстава у буџету Града за 2020. годину утврђен је у висини од 
30.197.491.596,44 динара. Индекси повећања позиције биланса стања са 31.12.2020. године 
у поређењу са истим датумом, односно са последњим даном у 2019. години показују да је 
дошло до повећања билансне суме од чак пет пута у односу на претходну годину, што у 
апсолутном износу представља износ од 403.000.000.000,00 динара. Најзначајније промене 
су се десиле у активи на позицији нефинансијске имовине у делу грађевинско земљиште 
захваљујући попису 17,8 хиљада парцела које су у својини Града Новог Сада, које су 
пописане и њихова вредност је процењена и као таква евидентирана у пословним књигама. 
Захваљујући тој активности и билансна укупна билансна актива повећана је на страни 
нефинансијске имовине у висини од 403.000.000.000,00 динара. Укупно приходи и 
примања буџета Града у току 2020. године из свих извора финансирања са пренетим 
средствима из ранијих година остварени су у висини од 30.437.929.963,18 динара, што 
представља 100,8% у односу на годишњи план. У односу на године иза нас, проценат 
остварења буџета је највиши и, у смислу наведеног, истичем да је 0,8% остварен и стварни 
суфицит, односно у номиналном износу од 243.500.000,00 динара што је за сваку похвалу, 
имајући у виду да је то остварење у односу на планирано више за 0,8%. Остварење, односно 
посматрајући остварење прихода и примања у периоду од 2012. до 2020. могуће је 
констатовати да се буџет Града остварује континуирано уз мање осцилације, међутим 
стабилно и у све већем износу из године у годину, а оно што би посебно истакла да 2020. 
годину карактерише и највеће остварење текућих прихода икада посматрајући све године 
иза нас, односно све завршне рачуне Града Новог Сада и тај износ је остварен у висини од 
22.400.000.000,00 динара, значи само што се тиче текућих прихода. У структури остварених 
текућих прихода највеће учешће имају порези, укупни порези, а одговорном политиком 
Града и финансијском дисциплином наших суграђана, али и великом броју домаћих и 
страних инвестиција, порези у 2020. години остварени су у висини од чак 16.100.000.000,00 
динара, што је више за 500.000.000,00, ако поредимо претходну годину, а за чак 
2.500.000.000,00 динара уколико поредимо 2018. годину. Поређења ради, 2012. године 
остварење прихода по основу пореза износило је 10.600.000.000,00, док је рецимо 2010. 
године износило укупно 6.400.000.000,00 динара. Овај континуирани раст прихода по 
основу пореза, као последица повећања стандарда грађана и великог броја страних и 
домаћих директних инвестиција које су реализоване на територији нашег Града уз вођење 
одговорне, транспарентне и ефикасне политике Града Новог Сада управо је оно што Граду 
Новом Саду пружа стабилан, снажан, солвентан и континуирано ликвидан буџет. Као 
потврда не толико директно у вези са завршним рачуном, а свакако са пресеком стања који 
финансијски рачун Града Новог Сада осликава не поредећи у односу са 2020. али у односу 
на податке који су били јавно доступни за 2019. годину, једна од најутицајнијих агенција 
на глобалном финансијском тржишту агенција Moody's је као потврду ефикасне и 
одговорне фискалне политике Града Новог Сада почетком 2021. године повећала кредитни 
рејтинг са Ba3 на Ba2 што свакако показује колико добру фискалну дисциплину води Град 
Нови Сад, а што је свакако резултирало и тако високом оценом. Битна напомена која 
недвосмислено потврђује и виши стандард наших грађана и пораст броја пореских 
обвезника на непокретности што свакако потврђује чињеница да је 2020. по основу пореза 
на имовину као битна ставка у структури укупно остварених прихода остварен порез на 
зараду у висини од укупно 4.500.000.000,00 динара. Оно што са поносом морам истаћи, а 
то је да су укупни расходи и издаци буџета Града у току 2020. године из свих извора 
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финансирања остварени у укупном износу од 26.519.880.013,06 динара или 87,82% плана 
што представља највише процентуално, али и номинално извршење расхода и издатака у 
последњих 12 година. У односу на претходну годину 2019, примера ради тај проценат 
реализације је виши за чак 5,19%. Што се тиче утрошених средстава за капиталну 
потрошњу и ту је дошло до значајног повећања и за капиталну потрошњу у 2020. години 
утрошено је 8.480.000.000,00 динара, односно 31,98% укупно утрошених средстава. 
Капитална потрошња уколико би правили рецимо паралелу са 2012. годином у односу на 
2020. када је утрошено 8.400.000.000,00 милијарде, дупло је већа у односу на посматрани 
период 2012. године када је остварено 4.100.000.000,00 динара укупно на капиталну 
потрошњу. Уколико расходе и издатке финансиране из буџетских средстава посматрамо по 
функционалној класификацији ја бих истакла да је утрошено према следећем: за социјалну 
заштиту 6,72%, за опште јавне услуге 11,62%, за јавни ред и безбедност 0,47%, за економске 
послове 29,35%, заштиту животне средине 9,36%, послове становања и заједнице 12,26%, 
за здравство 1,53, рекреацију, спорт и културу и вере 10,42% и за образовање 18,28%.  
Реализовани буџет у години иза нас по свим параметрима издвајања је веома одговоран 
имајући у виду да се није одустало ни од једног вида законом установљених права, али и 
свих права, проширених права које је Град Нови Сад у претходним годинама установио за 
наше суграђане, наставило се са издвајањем за културу, образовање и здравство, али и све 
друге сегменте који обезбеђују квалитетнији живот нашим суграђанима. Стање главног 
дуга и камате Града Новог Сада на дан 31.12.2020. године за прву и другу емисију 
обвезница и пет траншних кредита од Европске инвестиционе банке износи 23.900.000,00 
евра. У складу са динамиком отплате Град Нови Сад редовно и континуирано у року 
доспећа измирује ове обавезе, а до сада почев од дана задужења Град Нови Сад је на име 
ових обавеза значи на име муниципалних обвезница и кредитних транши према Европској 
инвестиционој банци исплатио укупан износ од 37.480.000,00 евра, 4.450.000.000,00 
динара. У претходној 2020. години укупан резултат Града рачунајући пренета неутрошена 
средства која су намењена за финансирање капиталних вишегодишњих пројеката односно 
пројеката који се финансирају током периода од две и више година и оне стварни суфицит, 
који сам мало пре истакла, да је остварен у висини од 0,8% износи укупно 3.830.000.000,00 
динара, односно 3.830.905.000,00 динара. Део средстава из буџету у износу од 
1.750.000.000,00 распоређен је основном Одлуком о буџету коју смо донели у децембру 
2020. године, док ће преостали износ суфицита односно неутрошених средстава које 
преносимо у 2021. годину за јавну потрошњу бити распоређен Одлуком о ребалансу, 
ребалансом основне Одлуке. Захваљујући политици коју води Градоначелник Милош 
Вучевић, захваљујући стратешком и капитално интезивном развоју, крајњи резултат Града 
према Одлуци о завршном рачуну је бољи него икада по свим параметрима. Наставићемо 
да следимо ту визију и наставићемо заједно са њим на челу овог града остварујемо све боље 
резултате што најбоље осликава финансијски извештај који је пред вама, а који утврђује 
пресечне финасијске податке. Предлажем да усвојите одлуку према предложеном.“ 
 

Председница Скупштине је отворила претрес.  
 
У претресу су учествовали: Ђурађ Јакшић, Сања Драшко, Бојан Радојевић, Дина 

Вучинић, Слободан Цветковић, Ђула Киш, Зоран Симоновић, Јелена Кешељ, Снежана 
Мушицки, Соња Радаковић и Адријана Месаровић. 
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Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ - СРПСКА 
РАДИКАЛНА СТРАНКА: „ Српска радикална странка ће гласати против завршног рачуна 
буџета Града за 2020. годину. У старту једна похвала за госпођицу Месаровић и Градску 
управу за финансије који су практично два месеца пре крајњег рока који прописује Закон о 
буџетском систему, припремили овај завршни рачун и на тај начин створили услове за 
усвајање ребаланса знатно пре него што је то уобичајено било претходних година. То је 
обично било негде средином године, да ли крајем јуна или почетком јула месеца. Дакле, 
похвала са те стране. Друго, за разлику од претходних година, када Српска радикална 
странка је користила сваку прилику да оштро критикује градску власт због пропуста у 
реализацији буџета, овај пут имамо више разумевања, зато што је 2020. годину обележила 
борба са епидемијом корона вируса и зато што смо и у прошлој години, а нажалост и даље 
је тако, живели у једним специфичним условима и околностима. Како се то Град Нови Сад 
као локална самоуправа снашао у ванредном стању и у условима проглашене епидемије 
вируса Covid-19 па морамо признати доста добро, вешто, све градске службе су 
функционисале у току прошле године, организована је и она привремена болница на Сајму 
и није било већих проблема да смо ми приметили у функционисању Града. Наша примедба 
тиче се оног трећег таласа корона вируса који је започео негде почетком новембра месеца, 
када смо имали огроман број заражених, који су сви били усмерени практично на један 
једини „Ковид центар“, а који је био организован у Дому здравља на Новом насељу. Тада 
смо имали ситуацију, која је по нашем мишљењу била неподношљива, ситуацију где су 
људи под вирусом и под високим телесним температурама, а по ниским спољним 
температурама били принуђени да чекају на преглед у „Ковид центру“ у просеку између 10 
и 12 сати. Дакле, мишљења смо да је то требало организовати на бољи и другачији и 
конкретнији начин отварањем више пунктова практично у различитим деловима Града, да 
би растеретили тај „Ковид центар“ који је био организован у Дому здравља на Новом 
насељу, али ваљда смо научили нешто из тих грешака које смо приметили и надамо се да 
се више неће понављати. 2020. је друга година заредом како имамо буџет који је преко 
30.000.000.000,00 динара у Граду Новом Саду и када власт на локалном нивоу располаже 
годишње са 250.000.000,00 евра, она је заиста на слатким мукама. Безбрижна је, спокојна, 
има стабилно финансирање и може да бира приоритете по којима ће да решава проблеме. 
Да ли је Град Нови Сад у 2020. години искористио ову ситуацију на прави начин? Па, није. 
Српска радикална странка је мишљења да је прошле године пропуштена прилика да се 
започне са некима од великих, захтевних и скупих пројеката и да се реше неки од горућих 
проблема на које Српска радикална странка указује дуги низ година, а који су присутни у 
Граду Новом Саду. Ако вратимо филм, и покушамо да се сетимо по чему ће се то памтити 
2020. година, а да није корона вирус, тешко да ће се ико сетити нечег конкретног, великог 
и капиталног што је реализовано у току 2020. године. Јако тешко. Српска радикална странка 
нема примедби на остварење приходне стране буџета. Као што смо чули, приходи, укупни 
приходи су остварени чак и преко плана за тих неких чини ми се 240.000.000,00 динара и 
нека тако буде сваке године, српски радикали са те стране неће имати замерки. Међутим, 
као и претходних година кључна замерка српских радикала тиче се у првом реду структуре 
и лошије реализације расходне стране буџета. Поново имамо позамашна неутрошена 
средства или суфицит у 2020. години, који достиже готово 3.900.000.000,00 милиона, али 
морамо скренути пажњу на чињеницу да би суфицит у 2020. био већи за минимум 
800.000.000,00 динара да нисте прибегли трику у минут до дванаест и организовали 
ребаланс буџета, практично дан пре истека прошле календарске године и гурнули додатни 
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новац од неутрошених средстава у 2020. години као помоћ најугроженијим јавним 
предузећима. То су у том тренутку били Градско саобраћајно, Спортски и пословни центар 
Војводина и чини ми се „Паркинг сервис“. Немамо ништа против помоћи јавним 
предузећима, али би било драгоценије да је тај, да није било тог ребаланса дан пре истека 
календарске године, и да је тај новац који је намењен био за одређене ствари, у првом реду 
оно што је радила Градска управа за грађевинско земљиште и Градска управа за имовину, 
био утрошен у складу са планом за 2020. годину. Дакле, да није било тог трика у минут до 
дванаест, поново би имали неутрошена средства која би достигла готово 5.000.000.000,00 
динара. То су чињенице, тако пише у завршном рачуну буџета. Господо, да, следеће је 
веома важно, дакле, колики год, по нашем мишљењу, колики год да је укупан обим буџета, 
суфицит не би смео да прелази 10% од укупних средстава расположивих Граду Новом 
Саду, а код нас се редовно, нешто је то мање ове године, код нас се редовно претходних 
година креће између 15 и 20% и због тога имамо поприлично велик неутрошен новац. У 
2020. дакле са највећим буџетом имамо ситуацију да је готово 15% укупне потрошње 
отишло на субвенције јавним предузећима. Дакле, рекордних у 2020. години 
3.855.000.000,00 динара је отишло на субвенције. Када томе додамо средства за тзв. услуге 
из делатности, дакле оно што ради „Лисје“, „Зеленило“, „Чистоћа“, „Зоохигијена“ и друга 
јавна предузећа, долазимо до ситуације да је у 2020. години на субвенције отишло готово 
5.000.000.000,00 динара. Зашто напомињем ово? Па, зато што је приближан новац отишао 
2020. за субвенције и са друге стране за укупну капиталну потрошњу у читавој 2020. години 
у Граду Новом Саду. По мишљењу Српске радикалне странке то је недопустиво и то можда 
на најбољи начин осликава карактер како је протекла та 2020. година. Дакле, нисмо улагали 
новац у развој, него смо гасили пожаре који су настали вишом силом, истини за вољу, 
дакле, последицама епидемије корона вируса и последицама које су проузроковане по рад 
јавних предузећа. Највећи узрочници астрономских суфицита претходних година то је ова 
Градска управа за грађевинско земљиште и за имовину имају боље остварење програма у 
2020. години то је чињеница, додуше констатовали смо да у прошлој години имали смо 
један од најсиромашнијих Програма уређивања грађевинског земљишта у последњих 
десетак година. Дакле, највећи буџет, а са друге стране заиста сиромашан Програм 
уређивања грађевинског земљишта за 2020. годину. Због акумулације огромних 
неутрошених средстава имамо једну ненормалну ситуацију да Гард са гомилом нерешених 
комуналних проблема држи читаве године на преконоћном орочавању 40.000.000,00 евра 
за мизерне камате. По нашем мишљењу, није нормално прво да имамо толико слободног 
новца, а са друге стране да имамо гомилу и брдо проблема. Дакле 30.000.000.000,00 буџета, 
40.000.000,00 евра у сваком тренутку за орочавање у пословним банкама, а онда се наша 
јавна предузећа, чији је оснивач Град Нови Сад задужују код тих истих банака, наравно по 
неповољним условима, док Град планира изградњу путем концесије јавних гаража. Дакле, 
ми смо мишљења да то нису добре и да нису паметне одлуке. Господо, у току прошле 
године ништа нисте урадили у погледу захтева Српске радикалне странке да се свој деци 
предшколског узраста на територији Града Новог Сада омогући бесплатан вртић. Постојећа 
одлука је, по нашем мишљењу, непотпуна, селективна и дискриминише ону децу која 
похађају приватне вртиће. Ми смо мишљења да за све мора бити једнака шанса и морају 
постојати једнаки услови. Ми инсистирамо и даље, дакле да се постојећа одлука промени, 
да се она прошири и да обухвати сву децу предшколског узраста на територији Града Новог 
Сада. Ми од тог захтева одустати нећемо. Даље, упорно вршимо притисак на вас да 
покренете иницијативу код Министарства просвете да се изграде основне школе на 
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критичним тачкама у Граду. Предали смо вам током прошле године преко 2.000 потписа 
петиције грађана са Адица и Сајлова, међутим ви то игноришете. Предали смо вам преко 
2.000 потписа петиције грађана Сремске Каменице и Петроварадина...“ 
 

Председница Скупштине је прекинула у излагању одборника Ђурађа Јакшића и 
указала му на преостало време за расправу. 
 

Ђурађ Јакшић: „...за решавање, завршавам, за решавање једног од кључних 
комуналних проблема сремске стране Града, проблема сахрањивања, али и то игноришете. 
Позивам вас у име Српске радикалне странке да покушате да оставите политичку сујету по 
страни, да послушате неке од идеја и сугестија Српске радикалне странке, сигурно нећете 
направити грешку, зато што је оно што ми предлажемо заиста потреба и интерес људи који 
живе у Новом Саду, уз додатно разумевање због околности које прате живот у 2020. години, 
очекивали смо заиста конкретније резултате и из тих разлога Одборничка група Српске 
радикалне странке гласаће против завршног рачуна.“ 
 

Сања Драшко, председница Одборничке групе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА 
НАШУ ДЕЦУ: „Предлог одлуке о завршном рачуну буџета Града Новог Сада за 2020. 
годину са пратећим извештајем на најбољи начин заправо осликава способност градске 
администрације на чијем је челу господин Градоначелник Милош Вучевић. Ово је прави 
начин управљања јавним финансијама Града Новог Сада. И сад можемо ми да изађемо за 
говорницу и да говоримо оно што је рецимо већ речено неколико пута, али да се вратимо 
на оно што је тема и што заправо одлука и извештај казују. У 2020. години, иако смо се 
суочили са једном од највећих светских криза изазваном пандемијом Covid-19 и свим 
негативним последицама те пандемије, упркос свему томе ова градска власт је односно 
Српска напредна странка на челу овог града је успешно управљајући кризом успела да 
оствари све зацртане циљеве у 2020. години. Ово је било могуће урадити зато што ми 
годинама домаћински водимо овај град. Осам година уназад се домаћински управља јавним 
финансијама и за то време је буџет Града готово дуплиран у поређењу са оним шта смо ми 
затекли. При томе у свему, уз све негативне последице пандемије, ова градска 
администрација прави велики искорак, велики искорак за овај град ка динамичнијем, ка 
убрзаном развоју овог града и последице, односно ефекте тога сви ми данас видимо. На 
основу сагледавања остварене приходне стране буџета у односу на план за 2020. годину 
можемо закључити да је план остварен у стопроцентном износу и да је при планирању 
буџета, заправо да су сви били заправо веома крајње одговорни и реални у приступању. 
Ова градска власт је у претходним годинама радила праве ствари, пре свега кроз своје 
стратешко опредељење ка развоју и изградњи и комуналне инфраструктуре и опремању 
индустријских зона и довођењу нових инвестиција у Град и запошљавању радника нових 
радника у нове производне капацитете и подстицање научно-истраживачког потенцијала и 
успела је и да у условима кризе не само одржи, већ и увећа и ниво привредне активности и 
запослености на територији Града. Тиме су се наравно створили и чврсти темељи за даљи 
динамични економски раст и развој, а при томе и сви сте сведоци, нисмо занемарили ни 
сегменте, ни културе, ни социјалне заштите нити било који друштвени аспект тог развоја. 
Куда год да кренете данас по Новом Саду ви видите да се ради, ви видите да се гради, 
видите да се граде недостајуће мреже и комуналне инфраструктуре и канализације и 
водовода и путеви и болнице и школе и вртићи и да при том ни од једне инвестиције се није 
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одустало. Ви нама понос немојте замерити, ми треба да будемо поносни на овакве резултате 
и јесмо поносни. Српска напредна странка Одборничка група АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА 
НАШУ ДЕЦУ. ће са великим поносом гласати „за“.“ 
 

Бојан Радојевић, председник Одборничке групе Демократска странка Србије – 
Милош Јовановић: „Одборничка група Демократска странка Србије – Милош Јовановић ће 
гласати против овог завршног рачуна. Ми смо гласали и против буџета, тако да остајемо 
доследни. Сматрамо да можда није требало ангажовати приватну ревизорску кућу да се 
уради овај завршни рачун, иако наравно Закон то не спречава, али мислимо да је много 
транспарентније и боље да то ради Државна ревизорска институција. Наравно, на основу 
препорука, замерки и указивања много је лакше тумачити градски буџет, тако да наша 
препорука је да, ако је то икако могуће, у наредном периоду, следећим случајевима, 
завршни рачун ради ДРИ. Примећујемо такође да је уместо 5. јуна како каже Закон, 
завршни рачун дошао, ево, већ крајем априла. То нама све указује, а и ви то најављујете 
рани ребаланс. Наравно, ако већ није планирано прецизно и ако имамо рани ребаланс, треба 
искористити могућност да се покрену неки велики пројекти за Нови Сад и наша је 
препорука и ми то редовно саопштавамо да се Град ухвати у коштац са неким великим 
проблемима. Ми сматрамо да један од великих проблема мора бити решавање проблема у 
саобраћају и сматрамо да та велика неутрошена средства, односно слободна средства  која 
можемо да искористимо из буџета да покренемо решавање горућег проблема у Новом Саду, 
а то је питање саобраћаја, саобраћајних гужви, јавног градског саобраћаја. Тај проблем 
мора да се реши на системски начин и сматрамо да овај моменат, када постоји могућност у 
буџету Града, да тај проблем мора да почне да се решава. Такође, сматрамо да велики 
проблем загађења, односно еколошки проблеми могу да се покрену, односно да се покрене 
њихово решавање из тог раног ребаланса буџета. Када сам ја и моје колеге пре неколико 
месеци причао о катастру индивидуалних ложишта, о субвенцијама за прелазак на 
еколошка горива, нисте баш сјајно реаговали. Причали сте да се то већ ради или сте ме 
игнорисали, односно цео наш предлог који већ годинама уназад гурамо. Али, сада када 
министарство и републичка влада стају иза тог предлога и локалне самоуправе широм 
земљу почињу са субвенцијама за прелазак на еколошка горива, на субвенције за повећање 
енергетске ефикасности, чини се да је оно што смо годину две уназад предлагали сасвим 
добро решење. И ми сматрамо да градски буџет и ребаланс, који нам рани предстоји, треба 
да се искористи да покренемо решавање тог проблема. Сматрамо да је то један од 
значајнијих проблема и да осим тога што може да се направи катастар индивидуалних 
ложишта, субвенција за прелазак на еколошка горива, ми смо покренули, то сви знате и 
кампању за прикључак за гас за један динар...“ 
 

Председница Скупштине је прекинула у излагању одборника Бојана Радојевића и 
указала му да се држи теме дневног реда. 
 

Бојан Радојевић: „Мислим да у ребалансу такође морају да се пронађу средства која 
би могла да грађанима Новог Сада помогну да се тај проблем решава на адекватан начин. 
Да закључим, Одборничка група Демократске странке Србије – Милош Јовановић неће 
подржати завршни рачун из неколико разлога. Један од главних јесте што сматрамо да је 
потребно много боље, односно прецизније планирати, постоје велика неутрошена средства, 
велики суфицит. За похвалу је приходовна страна, али сматрамо да Град мора ефикасније 
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да се ухвати у коштац са проблемима који постоје и да ефикасније искористи средства која 
су му на располагању.“ 
 

Дина Вучинић, чланица Градског већа Града Новог Сада: „Желела бих да се јавим, 
односно јавила сам се што се тиче субвенционисања приватних вртића и уопште области 
образовања када већ причамо о завршном рачуну желим да кажем и напоменем још једном 
да је за образовање у градском буџету издвојено 6.200.000.000,00 динара, заиста велики 
износ, а све оно што радимо и у договору са Градоначеликом Милошем Вучевићем говори 
више о томе колико смо се ми посетили нашој деци и образовању, боравку деце и у 
државним како ми то популарно зовемо, односно објектима Радосног детињства, али и 
приватним вртићима. Желим да кажем да смо пре неколико година на предлог 
Граоначелника увели одлуку да се субвенционише боравак деце у приватним вртићима, а 
то значи да Град за те потребе издваја 625.000.000,00 динара, деца се субвенционишу у 
зависности од узраста 8.000,00 динара или 10.000,00 динара и то је важно и то је велика 
помоћ родитељима чија деца бораве у приватним вртићима. Ја сам и у прошлом сазиву 
више пута на ту тему причала, постоје родитељи који желе да им деца упишу приватни 
вртић у зависности од својих обавеза, потребе детета и тако даље и мислим да смо ми 
велики корак направили са овом одлуком зато што их заиста финансијски помажемо. А 
када причамо о финансијама боравак деце и у државним вртићима, односно и у објектима 
„Радосног детињства“ излази тај исти новац, односно када причамо о цени боравка деце у 
вртићима апсолутно је иста је цена када бисте када би родитељи требали да плаћају то сваки 
месец. Град је због тога омогућио да чак 17.000 деце и то је важно да напоменем, мислим 
да сваки одборник, без обзира да ли припада опозицији или  позицији треба о томе да прича, 
треба тиме да се хвалимо, треба то да покажемо и осталим локалним самоуправама и 
другим градовима у држави Србији, да је вртић у Новом Саду потпуно бесплатан за њихове 
родитеље. Дакле, родитељи имају нула трошкова када њихова деца одлазе, чак 17.000 деце 
када одлази у вртиће сваког дана. Дакле, то је једна одлука, друга одлука је 
субвенционисање за које издвајамо 625.000.000,00 динара. Свакако да би се сложила са 
претходним говорником и мојим колегом да то добра одлука и да тај износ временом, 
уколико финансије Града Новог Сада, а видимо и сами да су финансије изузетно стабилне, 
уколико буде могућности да тај износ повећамо, зашто да не и опет и тој деци негде око 
3.000 деце на тај начин субенционишемо, омогућимо да њиховим родитељима и даље 
финансијски помажемо. Али, Град Нови Сад није стао само што се тиче приче око деце, 
образовања, одласка у вртиће, нисмо стали само на овим одлукама око субвенционисања. 
Није кључно само субвенционисати одлазак деце у вртиће. Ми пре свега желимо да следеће 
године, можда већ ове године ми немамо више листу чекања за упис деце у вртиће. С тим 
у вези у овом буџету смо издвојили новац за чак три нова објекта што се тиче вртића, тако 
да ове године креће да се праве вртићи на Адицама, важан део Града, део Града који се 
ширио последњих неколико година, иста ситуација је и са децом која живе на Сајлову и у 
Ветернику. Дакле, три нова објекта Сајлово, Ветерник и Адице добиће, деца ће добити нове 
савремене објекте и на тај начин се надамо да ћемо укинути листе чекања. Наравно ми 
желимо да деце што више буде у Новом Саду и да ми  имамо увек потребе за градњом 
нових објеката, али са ова три објекта нова ми ћемо доста побољшати ову ситауцију. Што 
се тиче осталих вртића морам да кажем да ускоро, односно од 1. септембра очекујемо да 
деца могу да крену на Клиси у објекат у Ораховој улици. Тај објекат ће бити изузетно 
савременог дизајна и мислим да ће се родитељи и деца ће заиста уживати када децу буду 
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водили у тај објекат, а за месец дана очекујемо да ће бити завршен и објекат у Каћу, то ће 
бити довољно за 100 малишана, исто један леп савремени објекат. То је надоградња али он 
изгледа као нови објекат зато што су просторије велике добија се чак четири нове собе, 
нови ходници, купатила и тако даље. Дакле, то је то што сам хтела да вам кажем, наравно 
да увек места за боље одлуке има, али сматрам да, што се тиче конкретно ове теме 
субвенционисања деце, одласка деце у вртиће, које је за њихове родитеље нула динара, ми 
треба мало гласније да причамо и са тиме треба да се хвалимо и то треба да кажемо нашим 
колегама и остатку Србије и да им покажемо како се добро планирају новац једне локалне 
самоуправе, али простора увек има и ту смо за кориговање.“ 
 

Слободан Цветковић, председник Одборничке групе Социјалистичка партија 
Србије (СПС), Јединствена Србија (ЈС): „Одборничка група Социјалистичке партије 
Србије, Јединствене Србије ће гласати за предлог завршног, односно одлуке завршног 
рачуна. Као што смо и чули из уводних излагања остварење буџета је 30.500.000.000,00 што 
је озбиљан износ, практично скоро безмало 260.000.000,00 евра је оприходовано у Граду. 
Као што је и такође је већ неко говорио питање суфицита је негде 3.900.000.000,00, а 
1.700.000.000,00 је већ распоређено у буџет 2021, а ова разлика од 2.100.000.000,00 
претпостављам да ће бити у неком наредном периоду распоређена у ребалансу. Оно што је 
важно да упркос и Covid-19 и свим потешкоћама које су се осетиле за привреду Града и 
региона и уопште у целом свету, Град је успео да у потпуности функционише без икаквих 
проблема, чак и да оствари и тај суфицит, а било је и простора да се и помогне оним 
градским предузећима који су били у проблему, односно који су највише били погођени 
целом причом везано за Covid-19 ту је негде 3.800.000.000,00 издвојено пре свега за ГРАС, 
СПЕНС и један део за „Паркинг сервис“. Град је то могао да издвоји, а да то не утиче на 
било какве друге пројекте да се оствари стабилност Града, односно функционисање Града. 
Такође треба истаћи да смо у прошој години имали и изборе, који умеју да утичу на 
деловање уопште целокупне привреде у локалном смислу, односно на локалном нивоу, 
овде смо имали континутет власти и наставак Српске напредне странке са коалиционим 
партнерима где је и Социјалистичка партија Србије, Јединствена Србија да заједнички 
наставимо да водимо овај Град, тако да и још плус желим да се захвалим грађанима Новог 
Сада, јер ми не би могли да остваримо оволике приходе, односно да реализујемо буџет, 
како је планиран, да грађани нису били уредни у плаћању својих обавеза према комуналним 
предузећима. Такође желим да кажем да сам ја, ми генерално, а и ја приватно, а и пословно 
увек сам за одређени део суфицита да остане, јер никад не знате шта вас чека у наредној 
години и треба имати неку резерву. У том смислу мислим да смо и то добро урадили. Да ли 
треба још неких додатних пројеката, сигурно да, али Град се динамично развија, видите и 
сви и оно што се може видети и по градилиштима и по резултатима, тако да ми подржавамо 
ову одлуку завршног буџета и надам се да ћемо и наредне године бити у прилици да овако 
лепо коментаришемо оно шта смо радили у 2021.“ 

 
Ђула Киш, председник Одборничке групе Vajdasági Magyar Szövetség – Pásztor István 

– Савез војвођанских Мађара – Иштван Пастор: „Одборничка група Савез војвођанских 
Мађара - Иштван Пастор, подржаће Предлог одлуке о завршном рачуну Града Новог Сада 
за 2020. годину. Ми смо стално напомињали и рекли да је стабилан и стално растући буџет 
једна основа за даљи раст. Зашто? Зато што инвеститори који у овим тешким временима 
траже своје улагање, они ће се сместити на тим деловима целе земаљске кугле где је нешто 
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стабилно, где могу зарадити, могу развијати инфраструктуру и нормално то се налази у 
Граду Новом Саду. Приходована страна у прошлој години у вези буџета Града Новог Сада 
је остварила у потпуности предвиђене цифре. Можемо рећи да дуг који смо имали код 
банака од 2012. године се стално смањио и ја мислим да ћемо ускоро достићи и моменат 
када Град Нови Сад неће више имати дуга из тог претходног периода, него ће се 
размишљати о новим улагањима и ту зашто о новим улагањима заједно са инвеститорима 
и ту мислим на банке, зато што три моста изградити, изградити пречистач који ће 
опслужити пола милиона грађана, то су велике цифре, то буџет Града сам не би могао да 
издржи. Расходовна страна се кретала у процентуалном обиму, то ћу сад набројати, значи 
економски послови 30%, образовање 18% јако је важно истаћи, јер смо пред уласком у нека 
новија истраживања, новије могућности запошљавања висококвалитетних и високо 
образованих људи на територији Града Новог Сада. Ту је спорт, култура и вере 10,5%, јавне 
услуге 11,5%, послови становања 12, и ту ћу мало стати, заштита животне средине скоро 
10, 9,5%, значи толико вредносно ако упоредимо у неким градовима за циљеве заштите 
животне средине се улаже можда 1, 2, 3%, а ми смо достигли скоро 10%. Ту су велики 
пројекти, чак могу рећи пројекти који се прикључују на ову тему су и изградње 
бициклистичких стаза, изградња неких инфраструктурних мрежа које индиректно утичу на 
заштиту животне средине. Ту је здравство са 1,5%, и пошто знамо да је Нови Сад средишњи 
и централни део наше покрајине, можемо рећи да здравство, осим што има удела у градском 
буџету, део се финансира из покрајинских, део из републичких извора у вези здравства. 
Социјална заштита исто једна одлучујућа и велика тема 6,7%, јер у тешким временима које 
смо преживели и то мислим на прошлу годину, увек се прво смањује на тему културе, 
спорта, социјалне заштите, заштите животне средине, а Град то није учинио. Град је чак 
стабилизовао ове издатке и повећао ове издатке. Желео бих само да кажем и то се исто 
понављам, мени то није досадно, али некад се зачудим да можда мој глас се не чује тако 
далеко да би се то чуло, али поновићу па ако треба сто пута ћу поновити да ако има 
суфицита у извештају градског буџета за 2020. годину, то је увек боље него да има 
дефицита, да има дуга и да не можемо у тешким ситуацијама реаговати, немамо 
кредибилитет, не можемо са неким средствима изаћи у сусрет када нас погађа нешто што 
је нажалост погађа цео свет, не само наш Град или нашу земљу. Тако да, поновићу још 
једном, значи, увек сам за то да ако има одређен проценат суфицита у Граду Новом Саду, 
то је увек боље него да смо у дуговима, да не можемо финансирати оне ствари које нас у 
животу и снађу, осим нормално оних планираних које смо планирали у буџету за 2020. 
годину.“ 
 

Зоран Симоновић: „Мени је овде јако зачуђујуће и фрапантно да Српска напредна 
странка своју неспособност хвали. Ви из године у годину имате нереализацију буџета, из 
године у годину имате суфицит, ви не знате да потрошите новац грађана за добробит 
истих.“ 
 

Председница Скупштине је прекинула у излагању одборника Зорана Симоновића и 
указала му на то да прилагоди терминологију. 
 

Зоран Симоновић: „Молим? Нисам вас чуо.“ 
 

Председница је указала одборнику Зорану Симоновићу да настави излагање. 
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Зоран Симоновић: „Па, реците шта сте рекли. Не, немојте тако, питам вас лепо, 

нисам вас чуо шта сте рекли.“ 
 

Председница је замолила одборника Зорана Симоновића да прилагоди изражавање 
и настави излагање. 
  

Зоран Симоновић: „Па, шта сам рекао?“ 
 

Председница Скупштине је указала одборнику Зорану Симоновићу да настави своје 
излагање. 
  

Зоран Симоновић: „Па, има потребе, ви мени одузимате време, опомињете ме.“ 
 

Председница Скупштине је указала одборнику Зорану Симоновићу да ће му се 
надокнадити време за излагање.  
 

Зоран Симоновић: „Чим вас критикујемо, ви нас опомињете, то вам није први пут. 
Водите седницу како треба. Чиме поткрепљујем ово што причам? У документу је јасно 
написано да је било, значи, пренета и неутрошена средства из претходних година од 
4.900.000.000,00 динара. Такође, у једној од табела пише капитални расходи реализација 
78%. У великим компанија и у нормалним друштвима, за ово се сноси одговорност. Са овим 
се не хвали. 22% је мања реализација од плана, за ово се добијају откази, за ово се смењује 
у нормалним компанијама. Такође, слушамо како имате ликвидан буџет, па наравно да 
имате ликвидан буџет када не знате да потрошите средства и увек имате ликвидан буџет. 
Овде слушамо: „Боље дефицит, него суфицит!“. Извините, али овде се спомиње и прича о 
квалитету планирања, о квалитету рада, о квалитету реализације које ми апсолутно не 
видимо из године у годину. Реализацију су такође повећале и субвенције, ни једног момента 
се не запитате како ради ваш менаџмент, како води та предузећа. Па,  хоћемо ми из године 
у годину да субвенционишемо та лоша предузећа? Да ли можете ви да нађете неког ко зна 
свој посао и који ће моћи да та предузећа мало подигне? Па, та предузећа су основана да 
пуне буџет. Ви сте за Градско саобраћајно предузеће пре коју годину смањивали карте. 
Зашто? Зато што добро раде? Па, извините, ја не видим да то предузеће добро ради. Зашто? 
Зато што сте се додворавали бирачима јер су били избори на видику тада. То су све 
економски нелогичне...“ 
 

Председница Скупштине је прекинула у излагању одборника Зорана Симоновића и 
указала му да се држи теме. 
 

Зоран Симоновић: „...реакције и потези. Тема је ваша неспособност да не потрошите 
буџет. Ја сам врло у теми, слушајте ме мало.“ 
 

Председница Скупштине је поново прекинула у излагању одборника Зорана 
Симоновића и замолила га да буде пристојан. 
 

Зоран Симоновић: „Не, Ви будите пристојни. Други пут ме прекидате.“ 
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Председница Скупштине је поново прекинула у излагању одборника Зорана 

Симоновића и указала му да се врати на тему дневног реда. 
 

Зоран Симоновић: „Па, ја сам на теми.“ 
 

Председница Скупштине је указала одборнику Зорану Симоновићу да му само 
помаже и замолила га је да настави излагање. 
 

Зоран Симоновић: „Не помажете ми. Немојте ми помагати, знам боље од Вас тему. 
Овде смо слушали сада, ОК, можда је колегиница погрешила, али 'ајде, то су неки лапсуси, 
имали смо да ли има листе чекања, нема листи чекања и тако даље, ја не могу да прихватим 
чињеницу да људи желе да своју децу упишу у приватне вртиће у 100% износу. Има неких, 
слажем се, који желе, наравно таквих има, има и људи који нису успели да упишу децу у 
„Радосно детињство“. За похвалу је што се граде ти вртићи стварно, уколико може још, 
наравно, ја сам за те ствари увек расположен да дигнем руку, без обзира која сам ја странка 
и тако даље. Ја те ствари стварно из срца подржавам, као и неке ствари које сте ипак и ви 
учинили за децу, кажем, ометену у развоју, за Центар за социјални рад и тако даље. Оно 
што желим да вам скренем пажњу, опет што се тиче трошковне стране, то стварно не бих 
коментарисао, што се тиче инвестиција, тј. капиталних улагања, свугде у свету када се ради 
бизнис план, верујте ми, пошто радим у тим међународним компанијама, увек се тражи 
више средстава него што компанија може да ти приушти. То је увек, а овде имамо обрнуту 
ситуацију да ми немамо пројекте. Па, дајте, зар је могуће да у Новом Саду све 
функционише? Не функционише и наравно да не може све да се уради за једну годину, то 
је сасвим нормално, али дајте да имамо те пројекте. Ја могу да кажем пошто водим те 
инвестиције, добио сам од компаније 16.000.000.000,00, ми смо имали пројекте на 23 и 
морали смо да радимо приоритизацију пројеката, шта ћемо да урадимо што је битније за 
компанију. Дајте да и Нови Сад тако ради. Па, ја не сматрам ни да је тај Београд нешто 
бољи од нас. Што би они били бољи од нас? Можемо све то да урадимо, па нек се запне 
једна година, нека се направе ти планови, па ћемо видети шта је најбоље за Нови Сад. А 
шта овако, причамо и нон-стоп вас опомињемо за суфицит.“ 
 

Председница Скупштине је поново прекинула у излагању одборника Зорана 
Симоновића и указала му на истек времена за излагање. 
 

Зоран Симоновић: „Овде смо имали и једну, завршавам, и једну реченицу како сте 
управљали кризом ми смо мислили да се кризом управља из неких страних центара моћи 
ја нисам знао да Српска напредна странка управља кризом.“ 
 

Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе „Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ- СРПСКА 
РАДИКАЛНА СТРАНКА“: „Суштину примедби и онога што је похвално сам рекао у својој 
првој дискусији, осврнућу се само на два излагања мојих колега који представљају 
владајућу већину. Прво, заиста и ја сам остао затечен, ево први пут сам чуо, то никада ни 
Вучић није рекао, нисмо чули ни од Вучевића да је Српска напредна странка успешно 
управљала кризом у току 2020. године. Ми смо били убеђени да се кризом управља из 
одређених центара моћи који су негде далеко из Републике Србије. Е, сад да ли је у питању 
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неки лапсус или је то заиста тако, али то смо сад заиста први пут чули.  Ја сам остао 
шокиран. Друго, у погледу субвенционисања боравка деце у приватним вртићима, па 
немамо ми ништа против, ми смо поздравили када је донета та одлука, дакле када није било 
бесплатних вртића на територији Града Новог Сада. Нови Сад је увек био на неки начин 
лидер по питању субвенционисања боравка деце генерално у вртићима, међутим, донета је 
ова одлука с почетком 2020. године да буде бесплатан вртић за децу која похађају 
предшколску установу у оквиру система „Радосног детињства“. Ми само тражимо да се 
таква, та и таква одлука поред тих 17.000 деце примењује на сву децу предшколског узраста 
и да им омогућимо једнаке услове за боравак у вртићима. Не слажем се са вама да постоји 
Бог зна који број родитеља који инсистирају на томе да им деца иду у Родићев вртић на 
Камењару или на нека друга ексклузивна места. Један број постоји, али то је врло мали 
број. Ви јако добро знате, претпостављам да вам се усијао телефон и да се усијао и сада за 
упис у нову школску годину. Претпостављам да вас је звало 1.000 људи да моли зато што 
сте на позицији којој јесте. Мене зову, који сам одборник опозиције када ме на улици 
сретну, мисле да сам ја нешто посебно битан и да могу да утичем зато што ме ваљда виде 
за скупштинском говорницом, па моле за помоћ да им се упишу деца, јер јако добро знате, 
то није од јуче, то је дуги низ година, да они са јачом везом имају прођу, ови који немају 
везу или чија је веза слабија...“ 
 

Председница Скупштине је прекинула  у излагању одборника Ђурађа Јакшића и 
замолила га да прилагоди свој речник. 
 

Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе „Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ- СРПСКА 
РАДИКАЛНА СТРАНКА“: „Па, шта ме молите, па ја морам да говорим истину за овом 
говорницом...“ 
 

Председница Скупштине је поново прекинула у излагању одборника Ђурађа 
Јакшића и замолила га да бира речи. 
 

Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе „Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ- СРПСКА 
РАДИКАЛНА СТРАНКА“: „...а истина је баш оваква какву говорим. Не сумњам и вас да 
су звали да моле за услугу да помогнете да се упише дете у вртић зато што нема довољно 
места. Дакле, морамо да обезбедимо свој деци на територији Града Новог Сада и онима 
који су уписани наравно у „Радосно детињство“ и онима који нису имали ту срећу или 
довољно јаку везу, једнаке услове и исти третман. Само инсистирамо на томе. Убеђени смо 
да новца има, ево видимо по билансима Града и у 2020. години. Имамо суфиците сваке 
године, дакле тај додатни напор да се учини не би ли једнаки услови и једнак третман био 
за све. Камо среће да се сагради довољан број објеката у оквиру система „Радосно 
детињство“ онда би решили тај проблем, а немамо ништа против ни субвенционисања деце 
у приватним вртићима и та приватна пракса и генерално приватни вртићи у Граду Новом 
Саду треба да постоје, јер и они запошљавају неке људе, васпитачице, сервирке, куварице 
и тако даље и тако даље и дефинитивно је добро да се и њима помогне. Дакле, инсистирамо 
на томе, ми смо чак на претходној седници Скупштине Града упутили са ове говорнице на 
неки начин званичан захтев Заштитнику грађана да снагом ауторитета функције коју 
обавља, тражи од градске власти, односно од градске Скупштине да измени, односно 
прошири и допуни постојећу Одлуку о субвенционисању боравка деце у вртићу како би сва 
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деца била обухваћена, а, ево, ексклузивно, ми ћемо упутити и званичан писани захтев 
Заштитнику грађана да коначно и она жена крене мало да ради свој посао. Дакле, молимо 
вас да се исправи, односно допуни постојећа одлука, јер само на тај начин ћемо имати једну 
потпуну Одлуку по којој нико неће бити дискриминисан у Граду.“ 
 

Јелена Кешељ: „Ја ћу се само кратко осврнути на излагање једног од мојих 
претходника да кажем да је помало недопустиво говорити о економској несналажљивости 
или економским грешкама у тренутку када буџет Града Новог Сада достиже рекордних 
30.000.000.000,00 динара. Ја ћу вас подсетити да буџет износи преко 30.000.000.000,00 
динара, да су тренутни расходи односно да пренета средства из ранијих година 
4.900.000.000,00 динара, од чега 1.700.000.000,00 динара већ распоређено. Оно што ви 
упорно заборављате да кажете јесте да је иза нас година која је била јако тешка у смислу 
пандемије, коју није само град Нови Сад осетио него цели буквално свет. У таквим 
условима Град Нови Сад ниједног тренутка није одустајао од свега оног што је планирао 
претходних година, при том мислим на субвенције за приватне вртиће, на потпуно 
бесплатне вртиће за децу која иду у државне вртиће, за бесплатне уџбенике деце за први 
разред наших ђака првака, и на низ других социјалних давања. Чињеница је да су расходи 
буџета Града Новог Сада преко 26.000.000.000,00 динара, потврђују да су управа Града, као 
и сва градска предузећа, установе и организације и агенције у току прошле године радили 
изузетно успешно. У прилог томе говори и чињеница да само пре 10 година расходи су 
износили 12.500.000.000,00 динара, што се види уколико погледате завршни рачун Града 
Новог Сада из 2010. године. Укупни расходи и издаци буџета према програмској 
класификацији указују да су извршена средства у високом проценту, а истичу се комуналне 
делатности са 91,55%, заштита животне средине са 92,67%, предшколско, основно, средње 
образовање и васпитање са преко 90% у просеку, социјална и дечија заштита са 93,25%, 
здравствена заштита са 88,48%, развој спорта и омладине са 95,15%, организација 
саобраћаја и саобраћајне инфраструктуре са 87,35%, а проценат извршења свих осталих 
програма је у распону од 69 до 80%. Као известилац Савета за буџет и финансије који је 
разматрао Предлог одлуке о завршном рачуну буџета Града Новог Сада за 2020. годину 
истичем да изузетно уважавам напоре и успех Градоначелника Милоша Вучевића, 
Градског већа и свих предузећа, установа и осталих организација чији је оснивач Град Нови 
Сад. Посебно у условима рада и пословања какви су постојали у току прошле године с 
обзиром на пандемију. Ми потпуно оправдано сматрамо да је овај завршни рачун још један 
од доказа да је Нови Сад већ девет година на добром путу и предлажемо Скупштини Града 
да донесе Одлуку о завршном рачуну буџета Града за 2020. годину у предложеном тексту.“ 

 
Снежана Мушицки: „Ја мислим да је председник моје Одборничке групе Српска 

радикална странка – др Војислав Шешељ образложио врло прецизно због чега ми не 
подржавамо овај извештај о завршном рачуну, али ја нећу дуго и врло ћу такође кратко и 
мислим јасно. Да поредимо буџет из 2010. и 2020. године, то је беспредметно зато што је 
број становника у Граду Новом Саду скоро дупли, зато што су се потребе промениле и зато 
што се променила и структура власти, у смислу да једна странка обавља власт на свим 
нивоима. Друго, да причамо о томе шта је било пре десет година и да ли је буџет пре десет 
година био пуњен, био је, зато што велики буџет није ствар способности Српске радикалне 
странке, него ствар дисциплине Новосађана да плаћају порез. И оволики буџет који ми сада 
имамо је ствар тога да људи у овом граду редовно плаћају и измирују своје обавезе. И ја 
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сам сваки пут говорила о томе да људи треба да знају да није овде обезбедила ништа 
Напредна странка, него су обезбедили Новосађани. Да су паре за овај буџет обезбедили 
Новосађани, а не ни једна политичка партија, да је политичким партијама ико од нас и у 
другим земљама Европе дозвољено да располажу тиме што су добили на изборима. Али 
нису они паре направили и нису они паре стекли у буџет, него грађани Новог Сада. И врло 
је логично да ти грађани Новог Сада имају нека права, а да им се та права и неке потребе 
које имају мењају у односу на 2010. – 2020. година. Оно што смо ми увек напомињали за 
овом говорницом је да све потребе које људи имају имају исте потребе. Значи, ако има 
потребу човек на Лиману да има канализацију има је човек и у Каћу и у Бегечу и у сваком 
другом, сад да не мислите да циљано говорим километре канализације и у сваком другом 
месту. Ми имамо делове Новог Сада који још увек немају воду, немају водовод, то су ствари 
које треба да нас брину и то су ствари којима треба да се бавимо и ми ћемо увек подржати 
ваше велике пројекте који су на добробит грађана Новог Сада. Али, једна од замерки овог 
буџета као и пар претходних је тај што нема тих великих пројеката, што је све у плану, што 
је све: „Биће.“ и што је све: „Када се стекну услови.“ У вези са овом пандемијом је господин 
Јакшић већ рекао да имамо разумевања да је било проблема, сматрамо да ће проблеми тек 
да стигну, зато што је годину и по дана велики период, није баш годину и по, али годину и 
нешто дана дугачак период за овакву ситуацију, али ми ћемо оваквих ситуација имати и 
даље како ствари стоје. Ова ситуација са короном ће се мало смиривати, мало неће, ми ћемо 
морати да се прилагодимо. Ако не умемо да се прилагодимо, онда треба да се склонимо, 
онда нисмо за место на којем седимо. А, ја верујем да је врло лако трошити туђе новце, па 
рећи како смо ми сви лепи и памети, али не смемо заборавити да су то паре Новосађана, да 
су те паре Новосађани стекли у буџет, а не Српска напредна странка и да Новосађани, 
колико год вама било сада необично, имају права да мисле различито од вас. Ја верујем да 
ви не можете да верујете, не можете да појмите уопште да неко мисли различито од вас, 
али догађа се. И треба да будемо различити. Када бисмо сви били исти онда би ово рајф 
странка срећа па није и ми имамо право да кажемо и оно што се вама не свиђа, имамо право 
да имамо другачије мишљење од вашег и да мислимо да се новци могу и другачије 
потрошити. Ваше је право да се љутите због тога, не знам, не ускраћујем вам ја вама ваше 
право, али не можете ни ви да ускраћујете право да се мисли различито и да сматрамо да за 
добробит грађана постоје неки други, неки пречи пројекти од оних које радите ви или пречи 
од онога да се не ради ништа.“ 
 

Соња Радаковић: „Заиста, имали смо прилике данас свашта да чујемо, чак и 
одборницима који се толико често нису у овом дому јављали, имали су данас прилику, али 
с обзиром да то све што су изрекли и потичу из одборничке групе Метла, мислим да су се 
сами помели данас. Дакле, што се тиче колеге.“ 
 

Председница је прекинула у излагању одборницу Соњу Радаковић и замолила је да 
води рачуна о свом речнику. 
 

Соња Радаковић: „Па, морала сам, просто, председавајућа ја се извињавам, знате да 
немам тај термин и такву терминологију, али просто другу реч не знам како да употребим 
да би се разумели у овом парламенту. Заиста ми је невероватно да неко каже, ето ви сте 
смањили цене превоза јавног градског саобраћајног превоза у Новом Саду. Па, је л' ви 
мислите да Градско саобраћајно предузеће добро послује? Па, ја не знам када је градско 
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саобраћајно предузеће негде постојало и било профитабилно. То је предузеће од општег 
интереса, које, дакле, служи највише у социјалне неке категорије. Ми поред инвестиционих 
свих активности, које овај наш буџет константно реализује, водимо и врло одговорну 
социјалну политику и грађани су нам дали пуну подршку на претходним изборима 
протекле године који су се одржали и управо та већина данас нас у Скупштини итекако 
показује. А показује где сте ви. Оно што се тиче колега из друге одборничке групе, који су 
исто данас говорили које ценим и поштујем и већ смо дуги низ година у овом парламенту, 
ви сте се ухватили што је шеф одборничке групе моје странке направио лапсус. У реду, ми 
смо се врло добро снашли у пандемији, боље од много организованијих, богатијих земаља, 
хтели ви то признати или не. Одборничка група заиста Српске напредне странке ће са 
задовољством гласати за завршни рачун буџета за 2020. годину које је на понос свима нама, 
a грађанима Новог Сада, али морам само да се дотакнем још једне ствари, извињавам се, 
коју сам заборавила, ми заиста нећемо се бавити тим темама као што је шеф Одборничке 
групе, ја вас баш позивам да ми реплицирате, чини ми се на 11. седници Скупштине Града 
рекао да Српска радикална странка није баш за изградњу Дома здравља на Видовданском 
насељу. Мени је заиста драго што сте ви то рекли, јер поред 33 гласа које сте освојили на 
протеклим изборима на Видовданско насељу, верујем да више ни ваш председник Месног 
одбора на Видовданском насељу, после такве ваше изјаве у овом дому, не верујем да ће вас 
више подржавати.“ 
 

Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе „Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ- СРПСКА 
РАДИКАЛНА СТРАНКА“, се јавио за реч због реплике: „Слабо сте читали Записник са те 
XI седнице Скупштине Града Новог Сада. Па, ево, прочитајте шта сам рекао и како смо 
гласали у погледу изградње дома здравља на Видовданском насељу. Молим?“ 
 

Председница Скупштине је замолила одборнице и одборнике да не добацују.  
 

Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе „Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ- СРПСКА 
РАДИКАЛНА СТРАНКА“: „Морате прочитати Записник пажљиво, побркали сте 
Видовданско насеље и Ветерник. То се дешава. Да ли је опет у питању лапсус или нешто 
друго, ја не знам. Када сам говорио о потреби проширења смештајних капацитета 
здравствене установе у Ветернику, између осталог, рекао сам да можда није потребно 
градити нови објекат дома здравља у Ветернику из разлога што постоји овај који је већ 
изграђен, који је можда потребно надоградити и укључити све специјалистичке службе. 
Јако добро знам шта сам рекао, а Ви слабо читате. Пермутовали сте Ветерник и 
Видовданско насеље. Погледајте Записник са XI седнице Скупштине. Информисали су Вас 
лоше. Ми смо гласали, Српска радикална странка је гласала, ја хвалио са ове говорнице 
изградњу дома здравља на Видовданском насељу. Је л' тако? Биће неки глас преко та 33, 
само да ви мало опустите овај притисак везано за пакете једнократне помоћи које сте 
делили на Видовданском насељу и за новац који сте грађанима делили у замену за глас. 
Какав је, бре, то начин?! Какав је то начин?! Манипулишете чиме? Чињеницама које пишу 
у Записнику са седнице Скупштине Града? Донесите Записник са XI седнице, прочитајте 
како је Српска радикална странка гласала. Нисмо приметили да је шеф Одборничке групе 
Српске напредне странке лапсус направио, јер да је направио лапсус исправио би се на 
самој говорници, а не би сугерисао Вама шта треба Ви кажете. Нисмо знали да је Српска 
напредна странка управљала кризом за време CORONA вирусом.“ 
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Соња Радаковић: „Ко би рекао да би колега Ђурађ Јакшић и ја овако водили дебату. 

Дакле овако – Ви сте на седници XI, овог сазива, говорили, тачно је, када је био Детаљни 
план регулације Ветерник и тада сте говорили да, цитирам: „Српска напредна странка 
инсистира на још једном мишљењу да, дакле, није потребно градити објекат нови… Само 
моменат, па дозволите да завршим…” 

 
Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе „Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ- СРПСКА 

РАДИКАЛНА СТРАНКА“ коментарисањем са места прекинуо је у излагању одборницу 
Соњу Радаковић. 

 
Соња Радаковић: „Српске радикалне странке, само мало.“ 

 
Председница Скупштине је прекинула у излагању одборницу Соњу Радаковић и 

замолила одборника Ђурађа Јакшића да не добацује и да не омета говорницу. 
 

Соња Радаковић: „Као што се гради на Видовданском насељу или као што ће се 
градити у Каћу, јер сматрате да Ветерник има 20.000 становника, а Клиса, Слана бара, 
Видовданско насеље, Пејићеви салаши, Немановци, сви заједно имају преко 25.000 
становника и заиста сматрате да им није потребан дом здравља. Ово што сте рекли за ове 
финансије, за ове пакете, то је тако једна ноторна лаж када споменете Видовданско насеље, 
мислим да Вас треба бити срамота, господине Ђурађу Јакшићу. Је л' Ви хоћете да кажете 
да је Српска напредна странка то радила? Ја најбоље знам, нисам, зато Вам управо и 
одговарам. Мислим да Вас треба бити срамота и као што сам напоменула, Српска 
радикална странка од 33 гласа која је освојила 2020. године на изборима, неће имати, ја 
верујем, ни један, чак ни ваш председник месног одбора, не верујем да ће после оваквог 
Вашег излагања гласати за вас.“ 
 

Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе „Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ- СРПСКА 
РАДИКАЛНА СТРАНКА“ се јавио за реч због реплике: „Колегиница Соња Радаковић, коју 
заиста поштујем, се упетљала мало па више не зна који записник са које седнице 
Скупштине Града покушава да, не цитира него парафразира, па се ухватила Записника када 
сам говорио о потреби, или мањој потреби, за изградњу дома здравља у Ветернику. Ја сам, 
иако то можда није пристојно, покушавао да цитирам сам себе, јер јако добро знам шта сам 
говорио. На дискусији првој и полемици, каже: „Нећете имати на Видовданском насељу 
више ни 33 гласа зато што сте рекли да сте против изградње дома здравља.“ Ноторна лаж! 
Извадите Записник са седнице када се гласало, када је донета Одлука о потреби изградње 
дома здравља на Видовданском насељу. Упетљали сте се, више не знате где ћете. Али, 
добро, то је Ваше право, ја немам ништа против, али молим Вас да говоримо језиком 
чињеница и молим Вас, немојте Ви да процењујете ко ће колико број гласова имати. Мене 
је моја наука, између осталог, научила само, ако ничем другом, онда једној кључној ствари, 
а то је: Свако царство када је било на врхунцу моћи, постало је само себи довољно и почело 
је само себе да једе, а онда се рушило као кула од карата. Ја Вама желим и приватно и 
политички све најбоље, а грађани ће на изборима препознати ко говори језиком чињеница 
на седницама Скупштине Града, а ко се служи марифетлуцима и на седницама Скупштине 
Града и током изборних радњи.“ 
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Адријана Месаровић, чланица Градског већа Града Новог Сада: „Ја бих се дотакла 

само неколико питања која су била постављена током расправе. Пре свега да Град Нови 
Сад, нити и једна локална самоуправа не бира самостално ревизорску кућу. То се ради у 
складу са чланом 92. Закона о буџетском систему, а након што Државна ревизорска 
институција дâ сагласност да се…“ 
 

Председница Скупштине је прекинула у излагању Адријану Месаровић, чланицу 
Градског већа Града Новог Сада, замолила све присутне за мир у сали, а одборника Ђурађа 
Јакшића је замолила да не добацује.  
 

Адријана Месаровић, чланица Градског већа Града Новог Сада: „Имајући у виду да 
је истакнута примедба да је Град Нови Сад самостално изабрао приватну ревизорску кућу 
која ће извршити ревизију консолидованих извештаја, указаћу на то да Град Нови Сад, 
поштујући Закон о буџетском систему у складу са чланом 92, након што је добио 
сагласност, што је законска процедура државне ревизорске институције, приступио је 
избору ревизорске куће путем јавне набавке, поштујући Закон о јавним набавкама. Значи, 
није то самовоља, нити смо ми применили било какав другачији приступ у односу на оно 
што је дефинисао Закон. Значи, 6. јануара Државна ревизорска институција је дала 
сагласност да се ангажује ревизорска кућа. Када кажете приватна, наравно да су ревизорске 
куће мимо Државне ревизорске институције, што се тиче власништва њиховог капитала, 
али то не умањује њихову стручност, нити стоје чињенице које сте ви изнели за данашњом 
говорницом да приватна ревизорска кућа може да дâ нешто другачији ревизорски извештај. 
Напротив, сноси једнаку одговорност. Државна ревизорска институција, након што је 2019. 
године вршила анализу консолидованог рачуна Града новог Сада, извесно је да није имала 
потребу да ту контролу понови и 2020. године, након тога, као што сам и споменула. Члан 
Закона даје сагласност те се по законом установљеној процедури бира ревизорска кућа која, 
понављам, дала мишљење без резерве. У односу на једног претходног говорника, односно 
на изнете ставове, ја бих изнела да Град Нови Сад као и све друге локалне самоуправе, 
поштује, у складу са Законом о буџетском систему, а не по законима у складу са којима 
послују приватна предузећа, те да тежња Града Новог Сада није да оствари добит, нити 
послујемо као приватна компанија. Тежња Новог Сада је, а верујем и највећег дела 
локалних самоуправа, је да оствари једну избалансирану јавну потрошњу и да тај суфицит 
буде свакако мањи и ја, са поносом, поново истичем проценат остварења укупне 
реализације расходоване стране који је никад већи, 87,82% у околностима у којима није 
било лако остварити ту расходовану страну, када смо се сви суочили са великим и 
значајним негативним последицама пандемије. Када у одређеним околностима нисте били 
у могућности да реализујете ту расходовану страну на неки устаљен начин. Када поредим 
податке 2012. године или уопште било који податак у годинама које претходе години која 
је анализирана, односно која представља Одлуку о завршном рачуну, не радим то са неком 
интенцијом да бих погодила одређену годину, фигуративно речено, него се то ради када 
утврђујете одређена економска кретања и морате да поредите параметре који су уследили 
као званични показатељи у претходним годинама. Морате то да радите и за године уназад 
и за године унапред и мислим да на другачији начин не можете утврдити одређена 
економска кретања која су била у претходном периоду и која могу уследити ако се озбиљно 
и студиозно бавите економским кретањима и оним што морате да знате у области јавних 



25 
 

финансија и економије. Када поредим те податке, поредим их пре свега зато што Град Нови 
Сад у складу са Законом о локалној самоуправи има право на 77% прихода од пореза на 
зараде. Шта то указује на даље? Када сам говорила о порезу на зараде, порез на зараде је 
остварен у износу, у ком сам истакла, управо зато што је порез на зараде условљен, односно 
тај приход, висина прихода, броју запослених. Број запослених је остварен захваљујући 
оствареним страним и домаћим директним инвестицијама које су се реализовале у 
претходним годинама и захваљујући којим Град Нови Сад има 25.000 више запослених, 
само у периоду од протеклих шест година. Наравно, то је циклус који даље покреће и 
промет непокретности и где се евидентира далеко већи број обвезника, те је с тим у вези, 
далеко већи приход од пореза на имовину. То сам појашњавала у контексту једног доброг 
кретања, а које је резултирало као последица реализације великих страних и домаћих 
инвестиција. Оно што је у 2020. години планирано, нити од једне ставке се није одустало. 
Није се одустало нити од социјалних давања, нити од давања за културу, нити за 
образовање. Наравно да не стоји чињеница да није било реализације великих капиталних 
пројеката. Од Булевара Јована Дучића, црпне станице, Марка Миљанова, Музичке и 
Балетске школе и свих других пројеката за које би требало време да за овом говорницом их 
побројим. Ми се не служимо триковима када је у питању израда завршног рачуна нити у 
било ком делу текста завршног рачуна, односно Предлога одлуке који је пред вама, не стоји 
никакав трик, нити је ребаланс у децембру био трик, а један од мојих претходних говорника 
је баш тада, у децембру, на ребалансу, чак подржао одређене субвенције, односно у складу 
са Уредбом, помоћ јавним предузећима, чини ми се конкретно за ЈКП „Паркинг сервис“. 
Што се тиче субвенција, износ који је наведен за овом говорницом, тиче се укупних 
капиталних и текућих субвенција, тако да не можемо истаћи ту бројку. Текуће субвенције 
у 2020. години укупно износе 1.400.000.000,00 динара, док капиталне субвенције 
2.400.000.000,00 динара и то морамо те капиталне субвенције сврстати у категорију 
капиталне потрошње, с обзиром да је ту у највећој мери реализација инвестиција које је 
реализовала „Водовод и канализација“ на изградњи водоводне и канализационе мреже. 
Поређења ради, на далеко мањи буџет, 2012. године текуће субвенције су износиле 
200.000.000,00 динара више, односно 1.600.000.000,00 динара на далеко мањи буџет. Оно 
што је битно истаћи је да путна привреда, односно одржавање путне привреде, коју можемо 
сматрати капиталним инвестицијама, с обзиром да се тиче уређења саобраћајних површина 
на територији Града, прошле године је издвојено 1.700.000.000,00. Када би то додали овој 
оствареној капиталној потрошњи од 8,4 долазимо до једне импозантне бројке, с обзиром да 
се путна привреда финансира са „четворке“ и сматра се текућим трошком, а заиста то 
можемо сврстати у ред капиталних инвестиција. Било је речи да нисмо довољно способни 
и да немамо довољно пројеката и да, у складу са тим, не умемо да потрошимо средства, 
ево, ја ћу завршити са овим, да немамо довољно пројеката и да нисмо довољно 
оријентисани да стратешки развијамо наш Град, не бисмо имали у једном моменту чак 
2.000.000.000,00 готових пројеката, односно 2.000.000.000,00 динара за изградњу 
водоводне и канализационе мреже и са тим пројектима аплицирали пред Републиком 
Србијом и у оквиру Програма „Чиста Србија“ добили средства за изградњу 92 километра 
фекалне канализционе мреже. Не бисмо добили средства за изградњу централног 
пречистача отпадних вода, не би се данас у Граду Новом Саду градила два моста, не би се 
градила COVID болница. То је свакако захваљујући сарадњи коју Градоначелник Милош 
Вучевић има са највишим нивоима власти и у вези са тим Град Нови Сад је, само у 2021. 
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години, односно друга половина 2020. и почетак 2021. године добио толико средстава да је 
то једнако неколико градских годишњих буџета.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о завршном рачуну 
буџета Града Новог Сада за 2020. годину. 
 
 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника гласало 
„за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ЗАВРШНОМ РАЧУНУ БУЏЕТА ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2020. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Ад. број: 35-104/2021-I 
2. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ФУТОГ (ЛОКАЛИТЕТ У ЗАПАДНОМ  
ДЕЛУ НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ФУТОГ) 

 
 Предлог Одлуке утврдило је Градско веће. 
 
 Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
 Комисија за прописе је мишљења да je Предлог одлуке у складу са Уставом, законом 

и Статутом Града. 
 
 Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  

 Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 
претрес.  

 
 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 
допуна Плана генералне регулације насељеног места Футог (локалитет у западном делу 
насељеног места Футог). 
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 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 одборника гласало 
„за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника донела 

 
 
 
 

ОДЛУКУ 
О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ФУТОГ  
(ЛОКАЛИТЕТ У ЗАПАДНОМ ДЕЛУ НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ФУТОГ) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 352-1/2021-212-I 
3. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ НА ИЗГРАДЊИ РЕГИОНАЛНОГ ЦЕНТРА 
ЗА УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ У 2021. ГОДИНИ 

 
 Предлог Одлуке утврдило је Градско веће. 
 

 Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
 Комисија за прописе је мишљења да je Предлог одлуке у складу са Уставом, законом 

и Статутом Града. 
 
 Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога председница Скупштине је отворила претрес. 
 

У претресу су учествовали: Снежана Мушицки, Мира Раденовић и Зоран 
Симоновић.  
 

Снежана Мушицки: „Одборничка група Српска радикална странка – др Војислав 
Шешељ, неће подржати ове измене, односно гласаћемо против ових измена. Ја бих волела 
да неко изађе, па да каже шта се сада поново мења и зашто се поново мења количина 
средстава опредељена за пројектовање. Знам да госпођа Раденовић ће изаћи и образложити. 
Једна је од ретких са којом овде комуницирамо и можемо да разменимо мишљења. Нама 
смета то што се стално повећава износ средстава за пројектовање, стално се повећава начин 
реализације, техничке документације, пројекти. Ми смо имали већ, ви знате и неколико 
пута смо расправљали у овом дому, већ више од 10, 11 година, разних питања у вези са 
овом облашћу и сваки пут је Регионална депонија: „Е, ово је идеално решење, пројекат 
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савршен, сад ћемо да дамо 40.000.000,00 динара.“ Онда за две године се надају да су сви 
заборавили, онда иде следећи пројекат, опет идеалан, најбоље могуће решење, ништа боље 
од овога, опет се да за пројектовање, за техничку документацију и опет ништа од свега. 
Сада имамо овај ваш пројекат, само немојте, молим вас, да опет буде најбољи од свих 
могућих решења, а ништа од свега. Зато ме интересује шта се сад поново мења, зашто сада 
поново дајемо милионе динара, 3.000.000,00 динара за техничку документацију и за 
пројекте. Ја сам се у једном мандату бавила сабирањем тих додавања суме на техничку 
документацију, на пројекте претходних неких регионалних депонија и дошла сам до цифре 
од 4.000.000,00 евра која је испарила. Ја бих сада молила да ми кажете да ли знате укупно 
колико је за пројектовање, за техничку документацију дато, јер се сваки пут тражи ново, 
више. Сад, ево, поново 3.000.000,00 динара за пројектну документацију, само да знате 
зашто изражавам степен сумње да ће опет испарити и да ћемо за две, три године имати опет 
неко идеално решење за Регионалну депонију.“ 

 
 Мира Раденовић чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 
предлагача: „Одговорићу на пар питања претходног говорника. Суштина ове измене, 
односно измена Инвестиционог плана или Плана инвестиционих активности 
Међуопштинске радне групе на реализацији Регионалног центра за управљање отпадом 
јесте у додавању недостајућих средстава од 3.000.000,00 динара за пројектовање, односно 
за израду пројектно-техничке документације за трансфер станице, за Врбас и Бачку 
Паланку. Шта се десило приликом пројектовања, односно приликом планирања средстава 
у буџету? Средства су опредељена онако како смо урадили, односно како су ове општине 
урадиле истраживање тржишта, што је у складу са Законом о јавним набавкама. Међутим, 
у периоду од планирања буџета до данас, дошло је до измене у планској документацији код 
Бачке Паланке где се у знатној мери повећао обим радова за неког будућег пројектанта. 
Исто важи и за Врбас, односно код Врбаса је установљен недостатак неке пројектне 
документације коју су они већ предвиђали, односно написали да је имају. Кад кажем 
недостатак, сматрамо да је непотпуно, односно недовољна за обим радова и за обим свих 
потребних активности које су неопходне да се спроведу на територијама ових општина, а 
везани су за трансфер станице. Из тог разлога је сада дошло до потребе да се определи још 
та 3.000.000,00 динара и то се урадило на основу истраживања тржишта када се повећао 
обухват и обим посла. Што се тиче Ваших недоумица за претходни период, ја не могу да 
причам шта се у претходном периоду дешавало и због чега се ово није реализовало. Оно 
што могу да Вам кажем је да сам и ја изанализирала шта се све дешавало у претходном 
периоду и колико сте рекли, 4.000.000,00 евра, није испарило, него се нису трошила никада. 
Она се јесу планирала, средства у одређеним годинама, али се нису реализовала. Причам 
конкретно о Регионалном центру за управљање отпадом који је планиран још пре десетак 
година. Нећу се враћати на то шта се дешавало у претходном периоду, важно је само да се 
зна да средства, ко год да је радио није важно, важно је да средства нису испарила. 
Једноставно, нису се трошила. Планирана јесу, зашто нису трошена то је већ прича за неког 
другог. Што се тиче периода од 2018. године па до сада, од када сам председник 
Међуопштинске радне групе за управљање отпадом за регион који гравитира око Града 
Новог Сада, планирали смо 40.000.000,00 динара за израду пројектно-техничке 
документације, комплетне пројектно-техничке документације за реализацију Регионалног 
центра за управљање отпадом који гравитира Новом Саду, значи, то је седам општина плус 
Град Нови Сад и спровели јавну набавку. Јавна набавка је у реализацији, тако да сматрам 
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да смо ова средства веома паметно утрошили, односно да трошимо с обзиром да 
завршавамо претходну студију оправданости са Генералним пројектом, планску 
документацију која се израдила на основу Генералног пројекта и да је студија оправданости 
са кост-бенефит анализом, идејно решење и идејни пројекат, што је све услов за „жути 
фидик“, односно за расписивање јавне набавке према „жутом фидику“, а све у складу са 
правилима градње Европске уније, односно са ИПА фондовима, то јест са ИПА фондом. 
Што се тиче активности које смо имали у претходном периоду, а за шта смо трошили 
средства, али не градска средства и не републичка, него средства од стране донатора, јер 
смо имали изузетно озбиљних активности у претходном периоду, па смо од Немачке 
међународне сарадње у претходном периоду добили средства за изградњу фабрике за 
рециклажу органског отпада, односно отпада од стране биљног порекла и то смо урадили 
на локацији где је тренутно ЈКП „Градско зеленило“, добили 500.000,00 евра, а купили три 
камиона за одношење кабастог отпада са територије Града Новог Сада. Затим, купили 
камион за потребе Жабља, купили камион за потребе Општине Врбас, купили 1.000 канти 
од 120 литара за потребе свих седам општина на територији овог региона, 1.000 кућних 
компостера за општину Бачки Петровац. Исто важи и за Општину Темерин и Беочин и 
урадили Регионални план управљања отпадом. Завршавамо локалне планове управљања 
отпадом. Да видим још само да нисам нешто заборавила, добили заштитну опрему за сва 
јавна комунална предузећа за раднике за ове општине, плус Нови Сад, тако да је у периоду 
до краја 2020. године, од стране донатора, добијено преко 1.800.000,00 евра за реализацију 
овог пројекта. Ми смо до сада урадили пуно. Предстоји нам још више посла. Надам се да 
сам Вам одговорила на Ваша постављена питања.“  
 
 Зоран Симоновић: „Оно што смо и чули од прве говорнице то је да смо из године у 
годину и у ранијим периодима имали промена око пројектно-техничке документације. Ово 
све наводи да да се просто човек запита да ли овде одсуствују идеје како ће се то изградити 
и како то треба да изгледа или је нешто друго у питању. У самом тексту за седницу пише 
да се ставка 3. са 5.000.000,00 динара повећава на 8.000.000,00 динара. То је повећање од 
60%. Да ли неко може, ја нисам чуо објашњење, како је могуће да неко ради свој посао и 
да 60% погреши? Да ли ће неко бити санкционисан за ту нестручност? Да ли ће неко 
одговарати за то? Замислите да ми имамо неки пројекат који је изузетно скуп и да неко 
погреши у 60%, или да се деси, не дај Боже, ако се гради тај мост па да неко погреши у 
арматури или било чему. Тамо ће људи погинути. То не сме да се дешава. Ове цифре које 
се издвајају за пројектно-техничку документацију, извините, али у светској пракси баш не 
постоје такви проценти за издвајање за пројектно-техничку документацију. Проценти су 
много мањи, ја вам из искуства причам. Зашто је то тако, то је питање за владајућу странку, 
све ово што сам питао. Такође, та Међуопштинска радна група за управљање отпадом, они 
су, колико сам ја читао текст и слушао уважену колегиницу која је излагала, они су тражили 
то. Треба њих питати. Ако нису стручни треба их заменити. Па, није ово дечија игра да се 
погреши 60%. Ако немају идеју, дајте, видите ту, има и професора са универзитета, има 
умних људи који могу да помогну. Не морамо ми политичари, па не знамо ми све, наравно.“ 

 
Мира Раденовић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 

предлагача: „Бићу кратка и одговорићу на Ваше недоумице и питања које сте поставили и 
констатације. Ја сам мало пре образлагала због чега је дошло до промене у потребној цифри 
за израду пројектно-техничке документације за две трансфер станице за Врбас и Бачку 
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Паланку. С обзиром да смо планирали средства у почетку године и да су општине 
достављале своје потребе, нажалост, у овом претходном периоду дошло је до промене 
планске документације у Општини Бачка Паланка где је обухват самог простора заиста 
повећан за преко 60%. Поред тога, имајући у виду да је завршена претходна Студија 
оправданости са Генералним пројектом које прописују начин третмана отпада на 
локалитету, односно на посебним територијама, то јест на трансфер станицама у Бачкој 
Паланци и Врбасу како се не би комплетна количина отпада односила на централни део, 
односно на регионалну депонију. Било је неопходно предвидети додатну опрему, односно 
додатну прераду те количине отпада. Из тог разлога је повећана количина средстава, 
односно износ средстава за 3.000.000,00 динара. Урађено је истраживање тржишта и у 
складу са тим, сматрамо да је било сврсисходније да на овај начин, ако вам то значи, 
признамо грешку, јер грешка се десила ако нисмо планирали добро. Кажем, у међувремену 
су се десили веома реални разлози где се та грешка десила, много је оправданије да 
повећамо на овај начин средства, него да распишемо јавну набавку и да нам се на ту јавну 
набавку не јави нико. Тако да сматрамо да смо врло одговорно радили свој посао, с обзиром 
да сам и ја неко ко је члан Међуопштинске радне групе свакако прихватам критике, 
прихватам да смо на овај начин најодговорније поступили колико смо могли, према буџету, 
односно према буџетским средствима и према грађанима. Што се тиче коментара да ли 
постоје неки други стручнији људи, поред Међуопштинске радне групе чије представнике 
делегирају општине, постоји и радна група коју је основао Градоначелник која заправо 
координира свим овим активностима и она је састављена, пре свега, од еминентних 
стручњака са факултета, односно Универзитета у Новом Саду. Сву ову комплетну 
документацију која се израђује на нивоу Међуопштинске радне групе, помно прати тим 
стручњака који, пре свега, воде рачуна о добробити грађана Новог Сада и о правовременом 
и адекватном трошењу буџетских средстава.“  
 
 Пошто се у претресу више нико није јавио реч, председница Скупштине је 
закључила претрес.  

 
 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама Одлуке о 
Програму инвестиционих активности на изградњи регионалног центра за управљање 
отпадом у 2021. години. 
 
 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 одборника гласало 
„за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ОДЛУКУ 
О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ НА ИЗГРАДЊИ 

РЕГИОНАЛНОГ ЦЕНТРА ЗА УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ У 2021. 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 66-1/2021-99-I 
4. тачка дневног реда 
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ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА 
ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ 
ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2021. ГОДИНУ 

 
 Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
 Савет за спорт и омладину није имао примедби. 
 
 Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 
допунско образложење предлога 
 

Огњен Цвјетићанин, члан Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача: 
„Пред вама је Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма 
пословања Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2021. 
годину. Разлог за то су одобрена средства за Пројекат санације плаже спољњег базена на 
СПЕНС-у и трибинског простора у износу од 30.000.000,00 динара. Мислим да је то јако 
добра ствар, да поред тога што Град сноси највећу логистику и реконструкцију, унапређење 
и функционисање „Спортског и пословног центра Војводина“, да менаџмент активно 
учествује и на другим нивоима власти одакле могу да црпе средства за овакве пројекте. 
Подсетићу вас да смо ми ове године, као Град Нови Сад, доделили 60.000.000,00 динара 
„Спортском и пословном центру Војводина“ за санацију, то јест реконструкцију 
подбазенске технике, такође за пројекат саме реконструкције СПЕНС-а 100.000.000,00 
динара, а у плану је да у ребалансу СПЕНС добије и 130.000.000,00 динара за, рекао бих, 
коначно решење комплетног пливачког спорта у Граду, с тим што ће реконструисати и 
базен на Сајмишту који је на почетку био у плану у виду једног само затварања објекта, а 
после када смо детаљније ушли, у првом виду видели смо да мора све темељно да се 
промени, да се објекат припреми за наредних неколико деценија, тако да ћемо решити, исто 
тако и подбазенску технику и на Сајмишту и на СПЕНС-у и практично пребацили би један 
велики део комплетног пливачког спорта где не би имали проблема као неких раније што 
смо имали. Предлажем да усвојите овај предлог који је заиста добар за СПЕНС.“ 
  
 Председница Скупштине је отворила претрес. 
  
 У претресу су учествовали Ђурађ Јакшић и Слободан Веселиновић. 
 
 Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ - СРПСКА 
РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Оно што је најавио Градоначелник пре извесног времена, ево 
сада добија потврду од стране члана Градског већа задуженог за спорт. То је једна сјајна 
вест да ћемо као Град ући у пројекат затварања базена на Сајмишту. То је заиста добра вест 
и подржаћемо. Дићи ћемо обе руке када ова тема дође на дневни ред седнице Скупштине 
Града. Ми ћемо данас гласати против измене Програма пословања „Спортског и пословног 
центра Војводина“. Повод за измену Програма је позитиван јер је Министарство трговине, 
туризма и телекомуникација одобрило ових 30.000.000,00 динара за санацију плаже 
отвореног базена на СПЕНС-у. Надам се само да посао неће добити ова фирма што је 
упропастила реконструкцију затвореног базена на СПЕНС-у. Дакле, непосредан повод за 
измену Програма је добар. Немамо ништа против да се гласа само за ту ставку, подржали 
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би је, али не можемо се сагласити са Програмом у целини, чућете и због чега. Имајући у 
виду да је из буџета Града издвојено готово 1.000.000,00 евра, ево видимо 120.000.000,00 
динара за израду Пројекта техничке документације за доградњу и реконструкцију СПЕНС-
а до нивоа за грађевинску дозволу. Постављамо питање да ли се планира и на који начин 
искоришћење простора буквално око тог отвореног базена на месту где је био онај несрећни 
Дино парк од кога је Град имао више штете него користи. То је изванредан простор, 
неискоришћен, који је у том стању у каквом јесте, практично од првог момента од када је 
изграђен СПЕНС, већ 40 година. Мислимо да би било драгоцено да се тај простор, 
изванредан, понављам, осмисли. Наше питање је да ли овај пројекат израде документације 
подразумева и третирање тог простора и који ће садржај бити на том простору? По оном 
првобитном пројекту СПЕНС-а ту су и требали бити базени, а на месту где је сад онај терен 
за мали фудбал са вештачком травом, тај потез који је наслоњен уз ледену дворану је, према 
првобитном пројекту, требало бити отворено клизалиште. Дакле, шта се планира са ова два 
простора и да ли ће они бити третирани овим пројектом за који је Град издвојио 
1.000.000,00 евра у буџету за 2021. годину. Својевремено је постојала идеја чак да се једним 
делом на том простору, а другим делом на оном простору где је изграђен Тржни центар 
Променада, изгради у сарадњи са Републиком Србијом чак и национални центар за водене 
спортове. Својевремено је постојала и таква једна идеја, међутим, ствари су отишле уназад 
неколико година у неком другом правцу и шта је ту је, сад то више не можемо исправити. 
Е, шта је за нас спорно и постављамо вам питање, да нам образложите, везано за планиране 
приходе, дакле, за 2021. годину. Мишљења смо да су проблематично планирани ови 
приходи од закупа. Ево, видимо да је за 2019. годину остварено 426.000.000,00 динара, план 
за 2020. годину, онај умањени након CORONА вируса итд. дакле, након последње измене 
за 2020. годину био је 308.000.000,00 динара. Остварење до краја године 294.000.000,00 
динара, а план за 2021. годину од закупа се планира чак 525.000.000,00 динара. Нисмо 
сигурни да, камо среће да СПЕНС оприходује свих 525.000.000,00 динара, плашимо се да 
је ово нереално планирање од закупа. Хајде да занемаримо ту 2020. годину када смо имали 
додатне стимулансе за закупце, ослобађање једног дела закупа, али када поредимо са оним 
што је остварено у 2019. години, у 2020. години се планира 100.000.000,00 динара више. 
Па, како? На основу чега? Плашимо се да ћемо ту доћи у одређени проблем или се, 
евентуално, планира повећање цене закупа. Сад не знам о чему се ради, али ово је ставка 
која нам је, на неки начин, засметала везано за планирање прихода „Спортског и пословног 
центра Војводина“. Желимо вам сву срећу и успех у раду у наредном периоду, ви знате да 
смо увек дигли руке када се помагало „Спортском и пословном центру Војводина“, тако ће 
бити и у наредном периоду.“ 
 
 Слободан Веселиновић: „Ја ћу се осврнути на овај предлог измене пре него кажем 
нешто више о самој суштини измене. Одговорићу на ово питање колеге одборника, 
525.000.000,00 динара од закупа. То није закуп пословног простора, то је укупан закуп који 
СПЕНС наплаћује од закупа из спорта. Ми морамо знати да један већи део ми имамо закуп 
од спортских клубова који се финансира преко Града, иде према савезима и финансирају 
клубове и ми наплаћујемо закуп. Значи, тај закуп се не мења. Ми имамо одређен број часова 
који смо имали прошле године имамо га и ове. Можда ћемо чак имати и више. Да ли ћемо 
имати 525.000.000,00 динара од закупа то ћемо да видимо пошто већ сад имамо прво 
тромесечје реализацију програма и ми на овом делу, везано за пословни простор имамо 
смањен приход од закупа због мера које смо заједно са Градом донели, за умањење закупа 
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пословног простора. Чињеница да те мере делују и да на неки начин ми СПЕНС чувамо, 
сетићемо се 2009. и 2010. године, велике кризе када је СПЕНС доживео највећи проблем са 
закупцима, односно када је СПЕНС био испражњен. Он се до данашњег дана није опоравио 
од тога. Ми смо у кризу са CORONA вирусом ушли са 87% издатог пословног простора. 
Ми данас имамо 95% издатог простора. Признаћете да је то јако тешко оствариво у овим 
моментима, али ми на дневном нивоу издајемо празне просторе. Имамо још десетак локала 
који нису издати и то очекујемо, уколико не буде неких драстичних погоршања са 
CORONA вирусом, да ћемо ми у овој години доћи до те цифре од 100%. Морамо признати 
да је то нешто што, можда, ни у овој сали већина вас није очекивала. Ја бих волео да 
прошетате кроз СПЕНС, да погледате СПЕНС да видите да је то и уређен и чист и скоро 
издат, тако да у том делу се ради и иде се напред. Наравно, ти резултати не би могли да се 
постигну без подршке Града и Градоначелника Милоша Вучевића. Ја СПЕНС пратим 
двадесетак година, што кроз управљање, што као одборник у Скупштини Града или као 
запослени. Никада, од када СПЕНС постоји, није била већа брига и веће улагање у СПЕНС 
него што је то задњих година и томе треба да се ода признање, пре свега градској власти. 
Ми у овом моменту редовно исплаћујемо плате. Дошли смо у позицију да су нам плате 35% 
од укупних прихода. То на СПЕНС-у никада није било. Ми смо то у ранијим годинама 
имали и 60% када су плате биле у уделу од прихода. Значи, ради се, чува се СПЕНС. 
СПЕНС-у треба улагања, јер СПЕНС то враћа. Само да вас подсетим ми смо у јубилеју 40 
година. За 40 година СПЕНС-а на СПЕНС-у је одржано 30.000.000 појединачних тренинга 
и много манифестација из спорта и културе.“  
 
 Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес.  
 
 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању сагласности 
на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 
Војводина“ Нови Сад за 2021. годину. 
 
 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 одборника гласало 
„за“, да су два одборника гласала „против“ и да су два одборника гласала „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР 
ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2021. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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ПРЕДЛОГ ПРОГРАМА СПРОВОЂЕЊА МЕРА ТЕХНИЧКЕ ЗАШТИТЕ НА 
КУЛТУРНИМ ДОБРИМА И ДОБРИМА КОЈЕ УЖИВАЈУ ПРЕТХОДНУ  
ЗАШТИТУ У ГРАДУ НОВОГ САДУ 
 
 Предлог програма утврдило је Градско веће. 
 
 Савет за културу није имао примедби. 
 
 Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  

 Далибор Рожић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача:  
„Пред вама је нови Програм мера техничке заштите са којим Завод за заштиту споменика 
културе сваке године излази пред вас, а већ пет година у континуитету, ако имамо у виду 
управо овај веома значајан и битан посао што радимо у нашим просторно културним 
историјским целинама, мислећи пре свега на очување нашег историјског, културног и 
градитељског наслеђа. Као што је то било и ранијих година и ове године у овом програму 
мера техничке заштите, предвиђени су објекти у просторно културно историјској целини 
Горња и Доња Тврђава са Подграђем у културној целини Старо језгро и у просторно 
културној целини Алмашки крај. Као што можете видети из самог предлога програма, 
обухваћен је посао, коначно, на сређивању споменика културе Успенска црква, мислећи 
пре свега на Порту, затим споменик културе Црква светог апостола Томе у Ковиљу, ради 
се на санацији и сређивању Шпилерове куће у Петроварадину, затим на обнови куће 
Милунке Савић у Степановићу, али и блок улица око Булевара Михајла Пупина, Илије 
Огњановића, Јована Ђорђевића и владике Платона. Када говоримо о просторно култуно 
историјској целини Алмашки крај, желео бих да кажем да поред сређивања „Свиларе“ и 
простора који користи Академија уметности који се налази у непосредној близини, овим 
програмом је предвиђено и сређивање фасаде и крова старе фабрике „Кожара“ која се 
налази преко пута Културне станице „Свилара“, тако да ће сређивањем, односно када тај 
посао буде завршен, та целина засијати новим сјајем. Везано за ову културно историјску 
целину ваља поменути и објекат на Тргу Марије Трандафил 12, где се тај јединствени 
објекат сецесије коначно сређује, сви смо сведоци да је фасада у лошем стању, али да после 
реконструкције ће засијати новим сјајем. Везано за Подграђе Петроварадинске тврђаве и, 
пре свега, ту просторно културно историјску целину, ако говоримо о горњој тврђави, 
имајући у виду да је Музеј Града Новог Сада добио проширење на Једноставну касарну, 
Завод за заштиту споменика културе приступа озбиљном подухвату на сређивању и 
Арсенала и Једноставне касарне, као једну заокружену целину у смислу адаптације и 
сређивања, све оно што је потребно Музеју Града Новог Сада и тиме ударамо темеље да у 
следећој години, када наш Град спроводи највећи европски пројекат у области културе у 
Европи, Пројекат европске престонице културе, Музеј Града Новог Сада може управо на 
том нивоу да организује изложбу о Милеви Марић и изложбу о Новом Саду. Сви ћемо 
сведоци бити како ће то и изгледати. Што се тиче Горње Тврђаве сређују се и две капије, 
Леополдова капија и Капија великог шанца. Са друге стране, у Доњој Тврђави и Подграђу 
наставља се посао на сређивању фасада. Наиме, сви цивилни објекти у Подграђу су 
завршени, сад се прелази на објекте које користи Војска Србије, мислећи пре свега на 
објекте у Београдској улици, Улици проте Михалчића и још неких улица, у сваком случају, 
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цео посао треба да буде завршен и радимо прву фазу сређивања Цркве светог Јурија. Наиме, 
урађен је елаборат, тај посао ће трајати све до 2023. године, али овим програмом улазимо 
у прву фазу, што ће свакако значити за целу просторно културно историјску целину један 
свеобухватан приступ и озбиљан подухват када је у питању управо заштита историјског и 
градитељског наслеђа. Град Нови Сад је определио озбиљна средства за овај програм и 
Влада Републике Србије је дала свој допринос, определила је значајна средства, а за објекте 
који се налазе у непосредној близини управо овог објекта, односно Бановине, Покрајинска 
администрација је такође определила средства, тако да, везано за овај програм, имамо 
подршку сва три нивоа власти. Као што је то био случај и ранијих година када смо усвајали 
програме мера техничке заштите, после потврде одборника Скупштине Града и доношења 
ове одлуке, ми ћемо упутити захтев Министарству културе да би Завод за заштиту 
споменика културе добио старатељство, односно да би постао старалац за ове објекте који 
су предвиђени у Програму мера техничке заштите, како би се овом послу могло и 
приступити. Наравно, Завод је већ, по примеру добре праксе из претходних година, спреман 
да прибави потребну сагласност и надлежност Републичког завода за заштиту споменика 
културе, да прибави сву другу документацију, спроведе јавне набавке, врши надзор и с тим 
у вези спроведе и овај програм мера техничке заштите. Ми смо спремни и даље да 
наставимо да радимо у овом правцу, да доносимо нове програме мера техничке заштите и 
на овај начин шаљемо поруку да трезвено размишљамо о развоју ресора културе у Граду, 
не само у програмским и инфраструктурном погледу, него управо и по питању очувања 
градитељског наслеђа.“ 
  
 Председница Скупштине је отворила претрес.  
  
 У претресу су учествовали Ђурађ Јакшић и Далибор Рожић. 
 
 Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ - СРПСКА 
РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Српска радикална странка ће подржати прилично амбициозан 
план, односно Програм спровођења мера техничке заштите на објектима који су утврђени 
за споменике културе и онима који имају статус, односно уживају претходну заштиту у 
Граду Новом Саду. Обнова фасада, кровова, екстеријера, ентеријера у оквиру просторно 
културно историјских целина, Старо градско језгро, Алмашки крај и на крају 
Петроварадинска тврђава са Подграђем, као и појединачних објеката који су утврђени за 
културна добра и оних који су под претходном заштитом, дефинитивно, овај посао ће 
вратити стари шмек лепотицама градитељског наслеђа у Граду Новом Саду. Дакле, 
подржаћемо, тако смо радили и прошле године. Видимо из Програма да се планира 
интервенција на 44 објекта широм Града и да ће, као што је господин Рожић рекао, ове 
ствари бити финансиране са сва три државна нивоа. Међутим, не видимо у Програму 
колики је обим средстава који је обезбедио Град, Покрајина и Република Србија. 
Претпостављам да се ови из Покрајине нису нешто претргли, они увек гледају да на неки 
начин нађу простора да не помажу ако не морају. Из средстава јавног информисања, 
додуше прилично стидљиво, добили смо информацију да је Министарство културе, Ви ћете 
потврдити то или ме исправити, определило тих неких тристотињак милиона динара за 
предузимање мера техничке заштите, односно за обнову градитељског наслеђа у Новом 
Саду и то су заиста поприлична средства. Поздрављамо ову одлуку. Претпостављамо да, 
између осталог, мотив више министарки културе, госпођи Маји Гојковић, била је чињеница 
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да ћемо 2022. годину дочекати као Европска престоница културе. Нема сумње да су све, ја 
сам пажљиво ишчитао свих 44 предлога за предузимање мера техничке заштите, нема 
сумње да су све позиције у Програму важне, ту дилеме нема, али за нас, Српске радикале 
три позиције у Програму нас посебно радују. Прво, то је изградња Порте око, коначно 
изградња Порте, Цркве Успенија Пресвете Богородице. Друго, обнова фасаде и крова, ту 
сам се изненадио врло позитивно, везано за објекат у Његошевој бр. 5, то је објекат чувене 
Беле лађе и треће, то је обнова фасаде на кући српске хероине из Првог светског рата 
Милунке Савић у Степановићеву. Дакле, ове три позиције нас посебно радују, иако су свих 
44 веома важне. Мишљења смо да је заиста било крајње време да коначно Црква Успенија 
Пресвете Богородице добије ограђену порту зато што је била једна од ретких цркава, једна 
од ретких богомоља која ту порту није имала ограђену. Српска радикална странка, сетићете 
се, годинама инсистира на томе и добро је да се то ради. Претпостављам у оквиру сада 
реконструкције читавог Позоришног трга. Заиста је било крајње време. Над овом 
богомољом је за време владавина и за време управљања Градом Јована Дејановића, кога 
неки својатају за као најбољег и најуспешнијег градоначелника, иако никако да нам кажу 
по чему је то најбољи и најуспешнији. Дакле, управо у време Јована Дејановића, тог 
великог Дејановића, извршено је најбруталније насиље над Успенском црквом тиме што је 
порушен Парохијски дом, тиме што је преорано гробље које се налазило у порти ове цркве, 
а онда костима људи који су почивали у Порти Успенске цркве, на једном делу, направљено 
ново Српско народно позориште. Српска радикална странка очекује и инсистира код Завода 
за заштиту споменика културе само на једној ствари, да се испоштује изворни облик и 
улазне капије и генерално ограде, зато што, сведок сам, у рукама сам држао слике како је 
изгледала ограда и улазна капија у Успенску цркву. Некад не би било лоше да покушамо 
реконструкцију тога што јебило изворно, што је било старо, а нетрагом нестало '80-те 
године, поново вратимо. Друго, објекат у Његошевој 5 је најчувенији угоститељски објекат 
у Новом Саду, чувена Бела лађа која је у другој половини XIX века била стециште културне 
и политичке интелигенције и елите, не Новог Сада, него комплетног српског народа. Дакле, 
чувена Бела лађа је кафана у коју су долазили: Светозар Милетић, Јован Јовановић Змај, 
Полит Десанчић, Лаза Костић, Јаша Томић и остали национални великани. Историја је 
забележила да је управо на том месту у Његошевој 5, где ће се сада радити обнова фасаде 
и крова, што нас је обрадовало јако, да је управо на том месту Светозар Милетић држао 
чувене говоре, чак је историја, више легенда него историја, негде забележила да је баш на 
овом месту искована она најлепша крилатица или надимак који Нови Сад носи – Српска 
Атиница, или Српска Атина. На овом месту, иако је у питању угоститељски објекат из друге 
половине XIX века, донете су и важне националне одлуке. Управо на том месту. Мислимо 
да је важно да Нови Сад покуша у наредном периоду, ми мислимо да је то интерес Града, 
да покуша да уђе у посед ове некретнине. Знамо да је реституцијом то враћено власницима 
старим, да је након тога продато, да је ту планирао неко нешто да ради и да гради. Мислимо 
да би био интерес да Нови Сад има финансијске снаге и капацитета да уђе у посед ове 
некретнине. Ми смо предлагали одавно да нема ништа логичније него да баш у Белој лађи 
буде ново седиште Завода за заштиту културе из разлога што смо мишљења да не постоји 
институција која би се боље старала, бар је тако по дефиницији, за споменик културе као 
што је Бела лађа, управо Завод за заштиту споменика културе. Бела лађа је заштићена 
двоструко, дакле, поред тога што је појединачно проглашена као непокретно културно 
добро и у оквирно просторне културне целине Старо градско језгро, дакле, има двоструку 
заштиту. Видимо да се на списку од 44 објекта налази и Шпилерова кућа у Старом Мајуру 
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у Петроварадину и Српска радикална странка нема ништа против обнове фасаде и крова и 
на овом непокретном културном добру, али морам да поделим са вама једну импресију и 
емоцију Српске радикалне странке. Заиста нас помало и нервира и смета нам што се дигла 
велика прашина и помпа везано за обнову Шпилерове куће у Петроварадину. Наиме, 
одједном силно мотивисани, мени је познат разлог који је, али видећемо да ли је то заиста 
тако или нешто другачије, огласише се апсолутно сви, листом сви прозападни НАТО 
медији и од N1, преко Данас-а, Нове С, Блица и осталих, огласише се чак и поједине 
политичке партије које имају и одборнике у овом скупштинском дому, скочише да бране и 
да се брину за објекат Шпилерове куће у Петроварадину. Зашто ово напомињем? Па заиста 
нам смета та помпа зато што те исте нисмо ни чули ни видели, забили су се у мишију рупу 
када је изграђен Париски магазин тик уз Менратову палату, а та што је дала дозволу 
коментарише за N1 Шпилерову кућу и потребу заштите овог непокретног културног добра, 
а знамо како је нестала кућа у Старом градском језгру тик уз Менратову палату, једну од 
најлепших палата у Старом градском језгру када је направљено оно чудо од алуминијума и 
стакла у Улици краља Александра. Нису се чули, сакрили су се у мишију рупу и када је 
донета одлука да се поруше куће тршчаре старе 250 година и да никне то што је тамо никло. 
Нису се чули нити писнули када је сравњена са земљом кућа Јована Камбера у Суботићевој 
улици, а сада се јављају везано за Шпилерову кућу. Заиста, да није тужно и ружно, било би 
смешно. Српска радикална странка са пажњом прати обнову градитељског наслеђа на 
територији Града Новог Сада. Подржаћемо сваки додатни динар у обнови и заштити 
културне баштине. Било би добро само да чујемо колико је ко новца издвојио, а погађам да 
су ови из Покрајине издвојили најмање.“  
 
 Далибор Рожић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача: 
„Само кратко да одговорим на питање. Влада Републике Србије, односно Министарство 
културе је определило 300.000.000,00 динара, Град Нови Сад 100.000.000,00 динара и 
покрајинска администрација 30.000.000,00 динара.“  
 
 Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је  
закључила претрес.  

 
 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог програма спровођења мера 
техничке заштите на културним добрима и добрима које уживају претходну заштиту у Граду 
Новог Саду. 

 
 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 72 одборника гласала 
„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 
једногласно донела  
 

 ПРОГРАМ 
 СПРОВОЂЕЊА МЕРА ТЕХНИЧКЕ ЗАШТИТЕ НА КУЛТУРНИМ ДОБРИМА И 

ДОБРИМА КОЈЕ УЖИВАЈУ ПРЕТХОДНУ  
ЗАШТИТУ У ГРАДУ НОВОГ САДУ 

 
(Програм се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 020-79/2021-I 
                020-63/2021-I 
6. – 7. тачка дневног реда 
− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У 

ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА, МЕСНОЈ ЗАЈЕДНИЦИ 
„ВЕТЕРНИК“ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У 
ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА, МЕСНОЈ ЗАЈЕДНИЦИ „ВЕРА 
ПАВЛОВИЋ“ 
 
 
 Предлоге решења утврдило је Градско веће. 
 
 Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 

 
 Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 
допунско образложење предлога. 
 

 Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда 
прихватила предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о 
овим предлозима. 

  
 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању на 
коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада, Месној заједници „Ветерник“. 
 
 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника гласало 
„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 
већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 

НОВОГ САДА, МЕСНОЈ ЗАЈЕДНИЦИ „ВЕТЕРНИК“ 
 

(Решење се прилаже у Записник и чини његов саставни део) 



39 
 

 
 
 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању на 
коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада, Месној заједници „Вера 
Павловић“. 
 
 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника гласало 
„за“, да je један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова  донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА, МЕСНОЈ ЗАЈЕДНИЦИ „ВЕРА ПАВЛОВИЋ“ 

 
(Решење се прилаже у Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Ад. број: 352-1/2021-205-I 
                352-1/2021-206-I 
                352-1/2021-204-I 
8. – 10. тачка дневног реда 
− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР 

ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА 
ТОПЛАНА“ НОВИ САД СА ТЕКСТОМ ОГЛАСА О ЈАВНОМ КОНКУРСУ ЗА 
ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА 
ТОПЛАНА“ НОВИ САД 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР 
ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД 
СА ТЕКСТОМ ОГЛАСА О ЈАВНОМ КОНКУРСУ ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР 
ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА  ЗА ОДРЖАВАЊЕ 
СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД СА ТЕКСТОМ 
ОГЛАСА О ЈАВНОМ КОНКУРСУ ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА  ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И 
ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД 
 

 Предлоге одлука са текстом огласа јавних конкурса утврдило је Градско веће.  
 
      Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
 Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 
допунско образложење предлога. 
 

 Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда 
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прихватила предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о 
овим предлозима.  

 
 Пошто се претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
  Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о спровођењу јавног 
конкурса за избор директора Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад 
са текстом огласа о јавном конкурсу за избор директора Јавног комуналног предузећа 
„Новосадска топлана“ Нови Сад. 
 
 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 одборника гласало 
„за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

ОДЛУКУ 
О СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД СА 
ТЕКСТОМ ОГЛАСА О ЈАВНОМ КОНКУРСУ ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД 
 

(Одлука са текстом огласа се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

  Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о спровођењу јавног 
конкурса за избор директора Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад са текстом 
огласа о јавном конкурсу за избор директора Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови 
Сад. 
 
 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 одборника гласало 
„за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД СА ТЕКСТОМ ОГЛАСА О 

ЈАВНОМ КОНКУРСУ ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД 

 
(Одлука са текстом огласа се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
  Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о спровођењу јавног 
конкурса за избор директора Јавног комуналног предузећа  за одржавање стамбених и 
пословних простора „Стан“ Нови Сад са текстом огласа о јавном конкурсу за избор 
директора Јавног комуналног предузећа  за одржавање стамбених и пословних простора 
„Стан“ Нови Сад. 
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 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 одборника гласало 
„за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 
 

 
ОДЛУКУ 

О СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА  ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ 

ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД СА ТЕКСТОМ ОГЛАСА О ЈАВНОМ КОНКУРСУ 
ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА  ЗА ОДРЖАВАЊЕ 

СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД 
 

(Одлука са текстом огласа се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Ад. број: 022-1/2021-70-I 

022-1/2021-71-I 
022-1/2021-72-I 
022-1/2021-73-I 
022-1/2021-74-I 
022-1/2021-75-I 
022-1/2021-76-I 
022-1/2021-77-I 

022-1/2021-78-I 
022-1/2021-79-I 
022-1/2021-80-I 
022-1/2021-81-I 
022-1/2021-82-I 
022-1/2021-83-I 
022-1/2021-84-I 
022-1/2021-85-I 

11. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА, АДМИНИСТРАТИВНА И 
МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 
− Предлог решења о престанку дужности члана Управног одбора Туристичке 

организације Града Новог Сада 
− Предлог решења о именовању члана Управног одбора Туристичке 

организације Града Новог Сада 
− Предлог решења о престанку дужности члана Управног одбора Културног 

центра Новог Сада, Нови Сад 
− Предлог решења о именовању члана Управног одбора Културног центра Новог 

Сада, Нови Сад 
− Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног градског 

саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад 
− Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад  
− Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног комуналног 

предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад  
− Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад  
− Предлог решења о именовању члана Надзорог одбора Јавног комуналног 

предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад  
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− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе „Васа 
Стајић“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе „Васа 
Стајић“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању два члана Школског одбора Основне школе 
„Васа Стајић“, Нови Сад  

− Предлог решења о избору члана Комисије за међуградску сарадњу у земљи и 
иностранству 

− Предлог решења о избору члана Савета за урбанизам, пословни простор и 
стамбену подршку  

− Предлог решења о избору члана Комисије за међуградску сарадњу у земљи и 
иностранству 

− Предлог решења о избору члана Комисије за родну равноправност 
 

 Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и мандатно-
имунитетна питања. 
 
 Председница Скупштине је упитала да ли председник Комисије жели да образложи 
предлоге Комисије. 

 
 Пошто председник Комисије није желео да образложи предлоге Комисије, а                          
с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда прихватила предлог 
за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим предлозима.  
 

Руковођење седницом Скупштине преузела је Кристина Караић, заменица 
председнице Скупштине. 
 
 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
 Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
престанку дужности члана Управног одбора Туристичке организације Града Новог Сада.  
 
 Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 69 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА ТУРИСТИЧКЕ 

ОРГАНИЗАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Решење се прилаже у Записник и чини његов саставни део) 
 

 Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
именовању члана Управног одбора Туристичке организације Града Новог Сада. 
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 Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 67 
одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 
 
 

РЕШЕЊЕ 
О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА ТУРИСТИЧКЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ 

ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Решење се прилаже у Записник и чини његов саставни део) 
  

 
 Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
престанку дужности члана Управног одбора Културног центра Новог Сада, Нови Сад. 
 
 Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 69 
одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА КУЛТУРНОГ 

ЦЕНТРА НОВОГ САДА, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже у Записник и чини његов саставни део) 
 

 
 Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
именовању члана Управног одбора Културног центра Новог Сада, Нови Сад. 
 
 Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 67 
одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела  
 

РЕШЕЊЕ 
 О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА 

 НОВОГ САДА, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже у Записник и чини његов саставни део) 
 
 Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
именовању члана Надзорног одбора Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, 
Нови Сад  
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 Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 67 
одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 
 
 
 
 

РЕШЕЊЕ 
О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ 

САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже у Записник и чини његов саставни део) 
 

 
 Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Новосадска 
топлана“ Нови Сад. 
 
 Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 69 
одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже у Записник и чини његов саставни део) 

 
 Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
именовању члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ 
Нови Сад. 
 
 Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 67 
одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже у Записник и чини његов саставни део) 
 
 Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“ Нови Сад. 
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 Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 69 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
 
 
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже у Записник и чини његов саставни део) 
 
 Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
именовању члана Надзорог одбора Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ 
Нови Сад. 
 
 Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 67 
одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
  

РЕШЕЊЕ 
О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА НАДЗОРОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД 
 
 

(Решење се прилаже у Записник и чини његов саставни део) 
 

 Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
разрешењу члана Школског одбора Основне школе „Васа Стајић“, Нови Сад. 
 
 Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 69 
одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  

„ВАСА СТАЈИЋ“, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже у Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Руковођење седницом Скупштине преузела је MSc Јелена Маринковић 
Радомировић, председница Скупштине. 
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 Председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу члана 
Школског одбора Основне школе „Васа Стајић“, Нови Сад. 
 
 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 одборника гласало 
„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 
 

РЕШЕЊЕ 
О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  

„ВАСА СТАЈИЋ“, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже у Записник и чини његов саставни део) 
 

 Председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању два 
члана Школског одбора Основне школе „Васа Стајић“, Нови Сад. 
 
 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 одборника гласало 
„за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ИМЕНОВАЊУ ДВА ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  

„ВАСА СТАЈИЋ“, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже у Записник и чини његов саставни део) 
 

 Председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору члана 
Комисије за међуградску сарадњу у земљи и иностранству. 
 
 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 71 одборник гласао 
„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 
једногласно донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ИЗБОРУ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА МЕЂУГРАДСКУ САРАДЊУ У ЗЕМЉИ И 

ИНОСТРАНСТВУ  
 

(Решење се прилаже у Записник и чини његов саставни део) 
 

 Председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору члана 
Савета за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку. 
 
 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 71 одборник гласао 
„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 
једногласно донела  
 

РЕШЕЊЕ 
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О ИЗБОРУ ЧЛАНА САВЕТА ЗА УРБАНИЗАМ, ПОСЛОВНИ ПРОСТОР И 
СТАМБЕНУ ПОДРШКУ 

 
(Решење се прилаже у Записник и чини његов саставни део) 

 
 Председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору члана 
Комисије за међуградску сарадњу у земљи и иностранству. 
 
 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 71 одборник гласао 
„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 
једногласно донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ИЗБОРУ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА МЕЂУГРАДСКУ САРАДЊУ У ЗЕМЉИ И 

ИНОСТРАНСТВУ 
 

(Решење се прилаже у Записник и чини његов саставни део) 
 

 Председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору члана 
Комисије за родну равноправност. 
 
 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 71 одборник гласао 
„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 
једногласно донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ИЗБОРУ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА РОДНУ РАВНОПРАВНОСТ 

 
(Решење се прилаже у Записник и чини његов саставни део) 

 
Пошто су размотрене тачке утврђеног дневног реда, председница Скупштине је 

упитала да ли неко од одборница и одборника жели да постави одборничко питање. 
 

Одборничка питања поставили су: 
 

Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ - СРПСКА 
РАДИКАЛНА СТРАНКА Имам два питања кратка. Прво питање постављам члану 
Градског већа задуженог за образовање, Дини Вучинић. 

 
 Моје питање гласи: За колико деце и у ком износу је обезбеђена субвенција из 
буџета Града Новог Сада за боравак у приватним вртићима на територији Града Новог 
Сада?“ 
 
 Друго питање упућујем члану Градског већа задуженог за комуналне послове, 
господину Јелушићу. 
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 Моје питање гласи: „Питање постављам члану Градског већа задуженог за 
комуналне послове, Здравку Јелушићу: „ Када ће бити изграђена канализациона мрежа и 
када ће објекти изграђени у Улици Јована Бијелића на Адицама, бити прикључени на 
канализацију?“ 
 
 Пошто више није било одборничких питања, председница Скупштине је у 12.54 
часова закључила XIV седницу Скупштине Града Новог Сада. 


